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Protokół nr 76/20   

z posiedzenia  

Zarządu Powiatu w Wieluniu 

z dnia 5 listopada 2020 r.,  

które odbyło się zdalnie 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Marek Kieler   - Przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - Wicestarosta Wieluński 

3. Pan Andrzej Łebek   - członek Zarządu 

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu      

           

           

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Chowis   - sekretarz powiatu 

2. Pan Sławomir Kaftan   - skarbnik powiatu 

3. Pani Anna Freus    - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu 

4. Pani Patrycja Świtalska   - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw    

                                                         Społecznych Starostwa Powiatowego  

            w Wieluniu 

5. Pan Zenon Kołodziej   - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury,  

       Sportu i Promocji Starostwa Powiatowego 

       w Wieluniu w Wieluniu 

6. Pani Danuta Drutowska   - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy   

         Rodzinie w Wieluniu (PCPR) 

7. Pan Wojciech Panek   - koordynator Biuro Ochrony Informacji  

         i Bezpieczeństwa Starostwa Powiatowego 

        w Wieluniu 

8. Pani Elżbieta Urbańska-Golec - dyrektor ZS nr 1 w Wieluniu 

9. Pan Mariusz Lach    - kierownik praktyk w ZS nr 1 w Wieluniu 

10. Pan Dariusz Kowalczyk  - dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 
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Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie LXXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z LXXIV i LXXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

5. Zapoznanie z informacją Dyrektora Domu Dziecka w Komornikach o potrzebach 

remontowych w placówce.  

6. Rozpatrzenie prośby Dyrektora Domu Dziecka w Komornikach o wyrażenie zgody  

na sprzedaż 16-osobowego autobusu Renault Master i kupno mniejszego 7-osobowego 

pojazdu oraz o zabezpieczenie środków na zakup tego pojazdu.  

7. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu  

o podpisanie aneksów do porozumień w sprawie wydatków ponoszonych przez Miasto 

Zabrze z tytułu pobytu rodzeństwa w rodzinie zastępczej spokrewnionej na terenie 

powiatu wieluńskiego.  

8. Analiza sprawozdania o przychodach, kosztach i wyniku finansowym Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu za trzy kwartały 2020 r.  

(sprawozdanie z wykonania planu finansowego). 

9. Zapoznanie z informacją o stanie zobowiązań Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 30.09.2020 r.  

10. Rozpatrzenie prośby p.o. Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu dotyczącej możliwości dalszej współpracy Powiatu w realizacji 

zadania inwestycyjnego pn.: „Przebudowa pomieszczeń głównego Szpitala  

na Pracownię Angiograficzną”.  

11. Rozpatrzenie prośby p.o. Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu dotyczącej możliwości dalszej współpracy Powiatu w realizacji 

zadania inwestycyjnego pn.: „Zakup aparatury medycznej i wyposażenia oraz 

przebudowa części pomieszczeń SOR w Wieluniu”.  

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przekazania w formie 

darowizny mienia ruchomego, stanowiącego własność Powiatu Wieluńskiego.  

13. a. Rozpatrzenie prośby Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej  

w Wieluniu o zabezpieczenie środków w budżecie na 2021 r. w kwocie 75 000 zł  
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na zakup „Ciężkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego” dla Komendy Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Wieluniu.  

b.  Rozpatrzenie pisma Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Wieluniu  

z dnia 28.10.2020 r. znak: ONB.0012.2.7.2020 w przedmiotowej sprawie.  

14. Rozpatrzenie prośby Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej  

w Wieluniu o wprowadzenie do planu finansowego jednostki decyzji Wojewody 

Łódzkiego Nr FB-I.3111.2.296.2020 z dnia 20 października 2020 r. zwiększającej plan 

na zakupy inwestycyjne o kwotę 25 000 zł.  

15. Rozpatrzenie wniosku Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego dotyczącego 

przeprowadzenia konsultacji we wstępnej fazie tworzenia projektów zawartych  

we wniosku.  

16. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu o wyrażenie zgody  

na zakup samochodu dostawczego dla celów praktycznej nauki zawodu – zawody 

budowlane i przekazanie środków na ten cel w wysokości 120 000 zł z budżetu powiatu.  

17. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu  

o podjęcie decyzji w sprawie realizacji inwestycji pn.: „Rozbudowa budynku Zespołu 

Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu: etap I – budowa łącznika”.  

18. Rozpatrzenie wniosków dyrektorów szkół, dla których organem prowadzącym jest powiat 

wieluński, o wyrażenie zgody na zabezpieczenie środków w budżecie powiatu 

wieluńskiego w 2020 r. w związku ze złożeniem wniosku przez powiat wieluński  

w ramach rządowego programu „Aktywna tablica”.  

19. Przyjęcie projektu porozumienia z Gminą Wieluń dotyczącego transportu i opieki  

w czasie przewozu niepełnosprawnych uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Wieluń 

do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach oraz z Ośrodka  

do miejsca zamieszkania. 

20. Zapoznanie z odpowiedzią PGW Wody Polskie Zarząd Zlewni z Sieradza na wniosek 

Pana Andrzeja Łebka - członka Zarządu Powiatu w Wieluniu z LXXI posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 16.09.2020 r. 

21. Wydanie postanowienia Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej 

projektu pn.: „Budowa ul. Agrestowej w Wieluniu” na wniosek Burmistrza Wielunia z dnia 

26.10.2020 r.  

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu opracowania układu wykonawczego  

– do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu 

24. Sprawy bieżące. 

25. Wolne wnioski. 

26. Zamknięcie LXXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 
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Pkt 1 

Otwarcie LXXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 
 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył LXXVI 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w zdalnym posiedzeniu Zarządu.        

   

Pkt 2      

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu na podstawie 

zdalnego połączenia audiowizualnego stwierdził, że obrady są prawomocne.  

Na 5 członków Zarządu Powiatu obecnych jest 5 członków Zarządu. Wobec 

powyższego wszystkie decyzje, które Zarząd będzie podejmował będą miały moc 

obowiązującą.           

        Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował 

wprowadzenie jako punktu 8 „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu  

w sprawie ogłoszenia o naborze kandydatów na członków komisji konkursowej  

do opiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert na powierzenie realizacji 

zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktów nieodpłatnej pomocy prawnej, 

świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego, a także edukacji prawnej  

na terenie powiatu wieluńskiego w 2021 roku”. Zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi, 

propozycje do porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie w sprawie 

przyjęcia porządku obrad z wprowadzonym punktem.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu (jednogłośnie przy 5 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad z wprowadzonym punktem pn.: „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 

w Wieluniu w sprawie ogłoszenia o naborze kandydatów na członków komisji 

konkursowej do opiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert  

na powierzenie realizacji zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktów 

nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa 
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obywatelskiego, a także edukacji prawnej na terenie powiatu wieluńskiego w 2021 

roku”, który zostanie rozpatrzony jako punkt 8 (głosowało 5 członków Zarządu).  

 

Przyjęty porządek obrad:  

 

1.  Otwarcie LXXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z LXXIV i LXXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

5. Zapoznanie z informacją Dyrektora Domu Dziecka w Komornikach o potrzebach 

remontowych w placówce.  

6. Rozpatrzenie prośby Dyrektora Domu Dziecka w Komornikach o wyrażenie zgody na 

sprzedaż 16-osobowego autobusu Renault Master i kupno mniejszego 7-osobowego 

pojazdu oraz o zabezpieczenie środków na zakup tego pojazdu.  

7. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu  

o podpisanie aneksów do porozumień w sprawie wydatków ponoszonych przez Miasto 

Zabrze z tytułu pobytu rodzeństwa w rodzinie zastępczej spokrewnionej na terenie 

powiatu wieluńskiego.  

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia o naborze 

kandydatów na członków komisji konkursowej do opiniowania ofert złożonych  

w otwartym konkursie ofert na powierzenie realizacji zadania publicznego w zakresie 

prowadzenia punktów nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego, a także edukacji prawnej na terenie powiatu wieluńskiego 

w 2021 roku.  

9. Analiza sprawozdania o przychodach, kosztach i wyniku finansowym Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu za trzy kwartały 2020 r.  

(sprawozdanie z wykonania planu finansowego). 

10. Zapoznanie z informacją o stanie zobowiązań Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 30.09.2020 r.  

11. Rozpatrzenie prośby p.o. Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu dotyczącej możliwości dalszej współpracy Powiatu w realizacji 

zadania inwestycyjnego pn.: „Przebudowa pomieszczeń głównego Szpitala  

na Pracownię Angiograficzną”.  

12. Rozpatrzenie prośby p.o. Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu dotyczącej możliwości dalszej współpracy Powiatu w realizacji 
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zadania inwestycyjnego pn.: „Zakup aparatury medycznej i wyposażenia  

oraz przebudowa części pomieszczeń SOR w Wieluniu”.  

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przekazania w formie 

darowizny mienia ruchomego, stanowiącego własność Powiatu Wieluńskiego.  

14. a. Rozpatrzenie prośby Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej  

w Wieluniu o zabezpieczenie środków w budżecie na 2021 r. w kwocie 75 000 zł  

na zakup „Ciężkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego” dla Komendy Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Wieluniu.  

b.  Rozpatrzenie pisma Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Wieluniu  

z dnia 28.10.2020 r. znak: ONB.0012.2.7.2020 w przedmiotowej sprawie.  

15. Rozpatrzenie prośby Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej  

w Wieluniu o wprowadzenie do planu finansowego jednostki decyzji Wojewody 

Łódzkiego Nr FB-I.3111.2.296.2020 z dnia 20 października 2020 r. zwiększającej plan 

na zakupy inwestycyjne o kwotę 25 000 zł.  

16. Rozpatrzenie wniosku Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego dotyczącego 

przeprowadzenia konsultacji we wstępnej fazie tworzenia projektów zawartych  

we wniosku.  

17. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu o wyrażenie zgody  

na zakup samochodu dostawczego dla celów praktycznej nauki zawodu – zawody 

budowlane i przekazanie środków na ten cel w wysokości 120 000 zł z budżetu powiatu.  

18. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu  

o podjęcie decyzji w sprawie realizacji inwestycji pn.: „Rozbudowa budynku Zespołu 

Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu: etap I – budowa łącznika”.  

19. Rozpatrzenie wniosków dyrektorów szkół, dla których organem prowadzącym jest powiat 

wieluński, o wyrażenie zgody na zabezpieczenie środków w budżecie powiatu 

wieluńskiego w 2020 r. w związku ze złożeniem wniosku przez powiat wieluński  

w ramach rządowego programu „Aktywna tablica”.  

20. Przyjęcie projektu porozumienia z Gminą Wieluń dotyczącego transportu i opieki  

w czasie przewozu niepełnosprawnych uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Wieluń 

do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach oraz z Ośrodka  

do miejsca zamieszkania. 

21. Zapoznanie z odpowiedzią PGW Wody Polskie Zarząd Zlewni z Sieradza na wniosek 

Pana Andrzeja Łebka - członka Zarządu Powiatu w Wieluniu z LXXI posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 16.09.2020 r. 

22. Wydanie postanowienia Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej 

projektu pn.: „Budowa ul. Agrestowej w Wieluniu” na wniosek Burmistrza Wielunia z dnia 

26.10.2020 r.  
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23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu opracowania układu wykonawczego  

– do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu 

25. Sprawy bieżące. 

26. Wolne wnioski. 

27. Zamknięcie LXXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołów z LXXIV i LXXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu  zapytał, czy ktoś 

ma jakieś uwagi do treści protokołów. Nikt nie zgłosił uwag. Zarządził głosowanie 

w sprawie przyjęcia protokołów.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 74/20 z LXXIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu).           

  

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 75/20 z LXXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

 

Pkt 5 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Domu Dziecka w Komornikach  

o potrzebach remontowych w placówce.  

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że kwota 

remontów to jest ponad 447 tys. zł. Poprosił pana skarbnika o odniesienie się  

do zapotrzebowań, które przedstawiła pani dyrektor. Powitał panią dyrektor Olejnik. 

 Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu zaproponował, aby najpierw 

wypowiedziała się pani dyrektor.         

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił panią 

dyrektor Olejnik o omówienie sprawy. 
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 Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach omówiła przedmiotową sprawę.    

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił pana 

skarbnika o przedstawienie możliwości finansowych dotyczących budżetu powiatu.  

 Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu odpowiedział, że jeśli chodzi  

o możliwości w budżecie powiatu to tak, jak pani dyrektor powiedziała, zawarła  

już część rzeczy w projekcie budżetu na ten rok, natomiast pani dyrektor wymieniła 

12 pozycji, z czego na 2021 r. napisała pozycję: 1, 2, 7, 8, 9, 10, 11. Zapytał,  

jakie to są wartości.          

 Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach wyjaśniła, że razem plus projekt, który będzie 

kosztował około 3 tys. zł brutto te 6 pozycji z projektem, z podatkiem  

to jest 158 353,92 zł.          

 Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu podsumował, że w zaokrągleniu 

160 tys. zł. Decyzja będzie należała do Zarządu, czy zabezpieczamy 160 tys. zł. 

Zapytał o inną kwestię, a mianowicie, co ze sprzedażą działek, ponieważ trzeba 

skądś wziąć pieniądze. Jakie działania w tym zakresie podjęła pani dyrektor? 

 Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że te działki nie są już jakby  

w jej zarządzie.           

 Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu uzupełnił, że działki przynależą jak 

gdyby do pani dyrektor, która była za nie odpowiedzialna. Co pani dyrektor wie na 

temat działek, czy są chętni do ich zakupienia?     

 Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach wyjaśniła, że dokonała swojego zadania, 

przygotowała do podziału, który jest wykonany - działki są podzielone na 11 działek 

dodając, że wie, że w starostwie były ogłoszenia. Zaznaczyła, że nie ma tego  

w zarządzie, żeby w tej chwili robić jakieś ogłoszenia, przynajmniej nie została  

do tego umocowana. Jeżeli Zarząd postanowi inaczej, że ma się tym zająć,  

czyli rozpropagowaniem tej sprawy, to jak najbardziej się tym zajmie, natomiast 

decyzja należy do Zarządu.         

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu przypomniał,  

że powiat zajmował się sprzedażą działek, o których jest mowa, sprzedaż trzeba 

ogłosić w dzienniku ogólnopolskim i w mediach lokalnych. Takie próby były 
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podejmowane dwukrotnie, jeśli dobrze pamięta, były takie starania podejmowane,  

ale niestety bezskuteczne. Takie ogłoszenie kosztuje około 10 tys. zł. Przekazał,  

że rozmawiał już wcześniej na ten temat z Wydziałem Geodezji, Kartografii, Katastru  

i Gospodarki Nieruchomościami i pewnie takie ogłoszenie się pojawi, ale musimy  

to również rozpropagować w innym sposób, bo pewnie nie wszyscy czytają 

Rzeczpospolitą, czy gazety o zasięgu wojewódzkim. Udzielił głosu radnemu Dybce.

 Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu powiedział, że na początku  

nie ogłaszałby tej sprawy w gazetach ogólnopolskich i przez to nie byłyby ponoszone 

takie duże koszty dodając, że myśli o jakieś gazecie lokalnej typu Kulisy Powiatu 

oraz o Radio Zw, aby w ramach wzajemnej współpracy za jakieś symboliczne 

pieniądze to zrobić. Podkreślił, że wie, że jest teraz zainteresowanie działkami,  

co omówił.              

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że są przepisy, które określają, że jeśli jest sprzedaż to musi być ogłoszenie  

w gazetach o zasięgu ogólnopolskim. Dodał, że podczas jakiegoś wywiadu  

w gazecie, czy w radio można nadmienić, że są takie działki, co omówił.   

 Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu  chodzi o to, żeby może najpierw 

znaleźć z dwóch klientów i wtedy zamieścić ogłoszenie i szukać na większą skalę. 

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy ktoś chciałby zabrać głos. Udzielił głosu radnemu Jurdzińskiemu.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał panią dyrektor o takie 

totalne minimum, jeśli chodzi o inwestycje. Wskazując na kwotę to jest 160 tys. zł 

zapytał, czy nie może już być mniejszych nakładów, ponieważ czeka nas ciężki rok. 

Co jest rzeczywiście niezbędne i ewentualnie z czego można jeszcze zrezygnować? 

 Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że jeżeli miałaby wskazać 

absolutne minimum z tych 6 punktów to byłyby to punkty 9 i 10, czyli remont kuchenki 

na piętrze z jadalnią i malowanie zaplecza socjalnego - razem z projektem to byłaby 

kwota 27 279,44 zł.          

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu 

radnemu Jurdzińskiemu.         

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zaznaczył, że optowałby za takim 

rozwiązaniem, żeby zabezpieczyć tą minimalną kwotę, natomiast przy rozważaniu 

nadwyżki budżetowej, jeżeli będzie taka, wówczas pochylić się nad innymi punktami.   
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 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że ma propozycję dla pani dyrektor w następnym punkcie, żeby może udałoby się 

wykonać te najpilniejsze rzeczy. Koncepcja zakończenia tego punktu jest taka,  

że Zarząd pochyli się przy konstruowaniu może jeszcze tego budżetu w jakiejś 

symbolicznej kwocie, aby wykonać jakąś część tych prac, ponieważ faktycznie  

jak pani dyrektor zaznaczyła w swoim piśmie, prace o większym zakresie były 

przeprowadzone wiele lat temu. Udzielił głosu pana wicestaroście.   

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poinformował o postępie 

prac, jeśli chodzi o rozmowy z Urzędem Wojewódzkim na temat liczby dzieci w Domu 

dziecka. Ostatnio przygotowali wspólnie z panią dyrektor Domu Dziecka  

i Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie odpowiedź do Urzędu Wojewódzkiego,  

w którym wskazali, że liczba 14 wychowanków Domu Dziecka zostanie osiągnięta  

w lipcu przyszłego roku.          

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił, że to jest 

też głos do tego, aby rozważyć to w budżecie przyszłego roku, co następnie omówił. 

Udzielił głosu panu skarbnikowi.        

 Pan Sławomir Kaftan - skarbnik powiatu zapytał, jaką wartość ma wpisać 

do projektu budżetu. Czy te w zaokrągleniu 30 tys. zł? Zaznaczył, że 16.11.br będzie 

przyjmowany projekt budżetu.          

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził głosowanie, 

kto jest za propozycją wpisania 30 tys. zł do budżetu na 2021 r. z przeznaczeniem  

na wykonanie bieżących prac remontowych w Domu Dziecka w Komornikach.  

            

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o wpisaniu do projektu budżetu powiatu wieluńskiego na 2021 r. 30 tys. zł  

z przeznaczeniem na wykonanie bieżących prac remontowych w Domu Dziecka  

im. św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach (głosowało 5 członków Zarządu).  

 Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.    

            

      Pkt 6        

Rozpatrzenie prośby Dyrektora Domu Dziecka w Komornikach o wyrażenie 

zgody na sprzedaż 16-osobowego autobusu Renault Master i kupno 

mniejszego 7-osobowego pojazdu oraz o zabezpieczenie środków na zakup 

tego pojazdu.  
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że zbadał sprawę odnośnie propozycji jednego z dyrektorów, aby ten samochód 

przerejestrować na mniejszy pojazd, aby wychowawca posiadający kategorię „B” 

mógł nim kierować, ale niestety dane techniczne tego pojazdu wskazują, że takiej 

rejestracji nie może być, co następnie omówił. Powiedział, że wartość rynkowa 

samochodu to około 35 tys. zł. Zaproponował, aby wyszacować pojazd i sprzedać  

w nieograniczonym przetargu. Następnie, jeśli pieniądze byłby uzyskane 

przeznaczyć na prace remontowe w Domu Dziecka. Dodał, że mamy samochód  

5 osobowy Citroen Dacia i kiedy skończy się czas pandemii (najprawdopodobniej  

od przyszłego tygodnia będzie wykorzystywany do mobilnych wymazów) proponuje, 

aby przeznaczyć, oddać go jako darowizna do dyspozycji Domu Dziecka  

w Komornikach. Jest to samochód niezniszczony, w dobrym stanie technicznym. 

Zapytał panią dyrektor, czy mają podobny samochód. 

  Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że mają Citroena Berlingo.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił,  

że ma nadzieję, że w przyszłym roku ten samochód byśmy udostępnili, że pandemia 

się zakończy.  Udzielił głosu radnemu Jurdzińskiemu.     

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że pan starosta 

uprzedził go z myślą odnośnie Citroena Dacia, którą powiat otrzymał od myśliwych. 

Dodał, że ma pomysł pod rozważenie i taki wniosek stawia, żeby samochód,  

który jest teraz w Domu Dziecka przekazać do ZS nr 1, bo w porządku obrad jest 

punkt mówiący o tym, że ZS nr 1 potrzebuje nowego auta. Podkreślił, że wie,  

że być może nie jest to samochód, który spełnia oczekiwania, ale byłyby  

to oszczędności, bo nie musielibyśmy kupować nowego auta dla ww. szkoły,  

stąd jego pomysł.    

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że możemy 

przekazać, ale nie na funkcjonalność, o którą prosi ZS nr 1. Przekazał, że rozmawiał 

dzisiaj z naczelnikiem Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg i nie ma możliwości, 

żeby zmienić użytkowanie samochodu z autobusu na samochód dostawczy. Z tego, 

co mówiła wcześniej pani dyrektor taki samochód jak autobus też by im się przydał, 

mają kierowcę z uprawnieniami, więc o przekazaniu możemy też myśleć. 
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Poinformował, że 8 osobowy samochód marki Siena rocznik 2012-2013 można kupić 

za niewiele ponad 40 tys. zł w bardzo dobrym stanie i z dobrym wyposażeniem i jego 

zdaniem taki 8 osobowy samochód, którym może kierować kierowca z kategorią „B” 

w Domu Dziecka byłby bardziej funkcjonalny niż Citroen Dacia, co następnie 

uzasadnił.           

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił,  

że jest kilka pomysłów dodając, że nie upiera się przy swoim, czyli stanęło na tym, 

aby sprzedać ten samochód. Udzielił głosu radnemu Dybce. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że jeśli autobus  

ma 17 czy 18 miejsc to można wyciągnąć z tyłu 6-7 foteli i powstanie wtedy miejsce, 

tzn. użytkowe, a może poruszać się nim 9 osób plus będzie miejsce z tyłu na różne 

rzeczy, Następnie mówił swój pomysł.    

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że ZS nr 1 dysponuje już pojazdem, którym przewożeni są uczniowie, ale tu chodzi  

o to, że trzeba dowieźć towar i konstrukcyjnie należałby to zmienić w dowodzie 

rejestracyjnym, ale to będzie problem, o którym mówił i potrzebna będzie zgoda 

producenta. Zaznaczył, że skłaniałby się do sprzedaży tego samochodu  i dołożenia 

do samochodu, o którym mówił pan wicestarosta, co następnie omówił. Udzielił głosu 

radnemu Dybce.          

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu  podkreślił, że nie wnioskuje o zmianę 

w dowodzie tylko mówił, że jest taka możliwość, że jakby przekazać ten autobus  

do szkoły. Jeśli na tą chwilę nie byłoby możliwości zakupienia nowego auta,  

to można by 2 lub 3 rzędy siedzeń wyciągnąć i z tyłu byłaby powierzchnia na mały 

załadunek, ponieważ nie wie, czy nas stać na zakup teraz samochodu do ZS nr 1.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poprosi, aby pani dyrektor 

ZS nr 1, która jest dostępna, wypowiedziała się w tym temacie.    

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że podczas 

kontroli drogowej kierowca zapłaci za to, że przewozi w autobusie towar. Udzielił 

głosu pani dyrektor ZS nr 1 w Wieluniu.       

 Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor ZS nr 1 w Wieluniu 

odpowiedziała, że nie ma takiej możliwości, jeśli chodzi o autobus, w ogóle  

nie występują o taki samochód. Podkreśliła, że zależy im na samochodzie 

dostawczym dla szkoły. Wspomniała, że samochód, który mają w tej chwili to jest 

samochód dostawczy z czasów starej budowlanki rocznik 2002. Co do konieczności 
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kupienia nowego samochodu poprosiła o zabranie głosu przez pana kierownika 

warsztatów.            

 Pan Mariusz Lach – kierownik praktycznej nauki zawodu w ZS nr 1  

w Wieluniu odnośnie propozycji pana Dybki wyjaśnił, że nie zda to egzaminu, poza 

tym ten pojazd nie może przewozić żadnych ładunków jako autobus, ponieważ grożą 

za to mandaty, co następnie omówił. Samochód dostawczy u nich musi mieć pakę 

przynajmniej 2,60 m długości, bo takie są standardowe wymiary płyt, profili,  

czy trzeba załadować betoniarkę, gdzie na takie pojazdy typu autobus te sprzęty 

niższą pojazd i nie mieszczą się. Samochód marki Lublin, który użytkują jest już  

w złym stanie technicznym.         

   

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu stracił połączenie  

z uczestnikami Zarządu. Zarząd Powiatu obraduje w składzie 4 osobowym.  

            

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że rozumie i przyjmuje  

do wiadomości.           

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że należy 

sprawę podsumować i zapytał, kto jest za sprzedażą autobusu i kupnem mniejszego  

7 osobowego pojazdu. Udzielił głosu radnemu Łebkowi.    

 Pan Andrzej Łebek - członek Zarządu poparł propozycję, o której wcześniej 

mówił pan wicestarosta, a biorąc pod uwagę wypowiedź kierownika praktycznej nauki 

zawodu, zaproponował, aby sprzedać autobus, pomyśleć o kupnie.     

 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu uzyskał połączenie  

z uczestnikami Zarządu. Zarząd Powiatu obraduje w składzie 5 osobowym. 

           

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są inne 

propozycje. Udzielił głosu radnemu Jurdzińskiemu.     

 Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu wyraził zdanie, żeby sprawdzić  

czy jest możliwość rozmontowania siedzeń w autobusie i przewozu materiałów 

budowlanych.           

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że już zostało 

to sprawdzone i nie ma takiej możliwości.      

 Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu powiedział, że w takim razie 
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przychyli się do sprzedaży. Ponadto zaznaczył, że w jego odczuciu Citroen Dacia 

wystarczyłby dla Domu Dziecka na drobne przewozy i to też pozwoliłoby uniknąć 

dodatkowych kosztów. Poprosił o wypowiedzenie się pani dyrektor, czy Citroen Dacia 

byłby wystarczającym samochodem.         

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

dyrektor.            

 Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach jeśli chodzi o liczbę osób w samochodzie  

to na pewno bardziej funkcjonalny byłby samochód, który może przewozić więcej  

niż 4 osoby, są też sytuacje, gdzie są potrzebne 2 samochody równocześnie. 

Podkreśliła, że gdyby miała zapaść decyzja, że jeden samochód jest do oddania,  

to wtedy należy mieć świadomość tego, że jeżeli są potrzebne dwa samochody  

- jedzie służbowy plus prywatny do celów służbowych.     

   Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował,  

aby może dofinansować kurs, celem uzyskania uprawnień kategorii „D”,  

jeśli ktoś byłby chętny z kadry i aby zostawić ten autobus.      

   Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedział, że to jest zbyt duży samochód,  

jak na ich potrzeby, jest 16 osobowy. Po drugie, żeby jeździć tym samochodem 

trzeba mieć prawo jazdy na autobus, a to już jest spory kurs i nie wie, czy ktoś by się 

zgodził na uczestniczenie w nim, bo zdarza się, że te kursy przechodzą i nie zdają 

egzaminu. Podkreśliła, że tu mógłby być problem.       

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu 

radnemu Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu zaproponował, że można byłoby 

sprawdzić czy jest możliwość zainstalowania dodatkowych siedzeń w Citroenie 

Dacia, bo generalnie są też 7 osobowe. To też jest rozwiązanie.   

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził,  

że pomysłów jest dużo, ale trzeba podjąć decyzję.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński  zaproponował, aby podjąć 

decyzję o sprzedaży, a później będziemy się zastanawiać co dalej, sprawdzimy 

kwestię dotyczącą Citroena Dacia.         

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził głosowanie.
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      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wyraził zgodę  

na  sprzedaż 16-osobowego autobusu Renault Master będącego w dyspozycji Domu 

Dziecka w Komornikach i za uzyskane środki ze sprzedaży ewentualnie zakupić inny, 

mniejszy 7-osobowy pojazd (głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu  

  

W zdalnym posiedzeniu Zarządu nie bierze udziału Pan Marek Kieler  

– przewodniczący Zarządu Powiatu, który przekazał prowadzenie obrad Panu 

Wicestaroście. Zarząd Powiatu obraduje w składzie 4 osobowym.    

   

      Pkt 7     

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu o podpisanie aneksów do porozumień w sprawie wydatków 

ponoszonych przez Miasto Zabrze z tytułu pobytu rodzeństwa w rodzinie 

zastępczej spokrewnionej na terenie powiatu wieluńskiego.    

            

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poprosił panią dyrektor  

o zabranie głosu.          

 Pani Danuta Drutowska – dyrektor PCPR w Wieluniu omówiła 

przedmiotową sprawę.           

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zapytał, czy są pytania. Nikt 

się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” pozytywnym rozpatrzeniem wniosku. 

    

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył wniosek  Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu  

o podpisanie aneksów do porozumień w sprawie wydatków ponoszonych  

przez Miasto Zabrze z tytułu pobytu rodzeństwa w rodzinie zastępczej spokrewnionej 

na terenie powiatu wieluńskiego (głosowało 4 członków Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 8  

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia o naborze 

kandydatów na członków komisji konkursowej do opiniowania ofert złożonych 

w otwartym konkursie ofert na powierzenie realizacji zadania publicznego  

w zakresie prowadzenia punktów nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego, a także edukacji prawnej  

na terenie powiatu wieluńskiego w 2021 roku.  

            

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński  poprosił panią kierownik  

o omówienie sprawy.         

 Pan Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych  w/m omówiła projekt przedmiotowej uchwały.  

 

W zdalnym posiedzeniu Zarządu Powiatu bierze udział Pan Marek Kieler  

– przewodniczący Zarządu. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w pełnym  

5 osobowym składzie.          

            

 Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zapytał, czy są pytania.  

Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. Zamknął punkt 

8. Następnie oddał prowadzenie obrad Przewodniczącemu Zarządu Powiatu.    

     

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 448/20 w sprawie ogłoszenia o naborze kandydatów na członków komisji 

konkursowej do opiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert  

na powierzenie realizacji zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktów 

nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa 

obywatelskiego, a także edukacji prawnej na terenie powiatu wieluńskiego w 2021 

roku (głosowało 5 członków Zarządu).  

 Uchwała Nr 448/20 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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      Pkt 9  

Analiza sprawozdania o przychodach, kosztach i wyniku finansowym 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu za trzy 

kwartały 2020 r.  (sprawozdanie z wykonania planu finansowego). 

 

   Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił panią Freus 

p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu o wprowadzenie do punktu.   

 Pani Anna Freus – p.o. dyrektor SP ZOZ w Wieluniu omówiła przedmiotowy 

materiał.            

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Udzielił głosu radnemu Łebkowi. 

 Pan Andrzej Łebek – członek Zarządu odniósł się do tabel dotyczących 

sprawozdań z wykonania planu inwestycji, poruszył kwestię sprawozdania  

z wykonania planu finansowego. Wiadomo, że plan przewidywał wynik finansowy 

ujemny, w tej chwili wynik finansowy netto jest na plus, ryczałt jest realizowany  

w 100%, a jak wygląda kwestia wykonania ryczałtu, na jakim to jest poziomie 

aktualnie. Czy wynik finansowy może się zmienić diametralnie, tzn. czy może być  

na koniec roku mimo tej optymistycznej sytuacji ujemny?         

 Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu powiedziała,  

że bardzo trudno wyrokować w tej kwestii. Dlatego, że rzeczywiście jest tak,  

że wykonanie ryczałtu jest na poziomie 70%. Pandemia odbiła się bardzo mocno  

na liczbie pacjentów na poszczególnych oddziałach. Sytuacja, która aktualnie  

ma miejsce to ogromne braki kadrowe związane z zachorowalnością personelu. 

Dodała, że wczoraj odbyło się spotkanie z ordynatorami, z panem dyrektorem  

ds. medycznych zastanawiają się intensywnie jak podejść do tematu – tendencja  

jest taka, że na ile to możliwe, będą ruszać z wykonaniami. Zostały zakupione środki 

ochrony osobistej, urządzenia do dezynfekcji pomieszczeń itd. Dodała, że starają się 

maksymalnie zabezpieczać powierzchnie zajmowaną przez poszczególne oddziały. 

Zaznaczyła, że myśli, że w połowie listopada ruszyliby pełnym pędem, jeżeli chodzi  

o wykonanie, planowanie zabiegów itd. Podkreśliła, że mają takie stanowisko,  

żeby nie pozostać w tyle innych szpitali. Sugestie ze strony dyrektorów szpitali  

są takie - niewiadomo czy spotkają się z przychylnością, ale po części tak, że poziom 

wykonania poniżej 100% będzie uznawany jako 100% i nie dojdzie do zwrotu,  

o co walczą. Uważa, że muszą podejmować wszystkie kroki możliwe w danej sytuacji 
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do realizowania w maksymalnym zakresie po to by ochronić przychody.   

 Pan Andrzej Łebek – członek Zarządu zaznaczył, że miał na myśli 

planowane zabiegi na Chirurgii Ogólnej czy na Chirurgii Urazowej, bo wiadomo,  

że wcześniej było tu planowanych wiele zabiegów. Jeżeli zostało to ograniczone  

to będzie problem z wykonaniem ryczałtu w roku bieżącym. Zadał pytanie do tabeli 

do sprawozdania z wykonania inwestycji – czy w pozycji 10, gdzie jest opracowanie 

koncepcji na Kardiologię inwazyjną, są pokazane środki, które zostały 

zaangażowane w przygotowanie koncepcji i dokumentacji. Jest kwota 60 855 zł. 

Zapytał, czy tutaj nie powinna być kwota 90 897 zł, ponieważ przed 30. września 

szpital zawarł aneks do tej umowy na wykonanie zakresu, jeżeli chodzi  

o dostosowanie stref przeciwpożarowych.        

 Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że jest 

to słuszna uwaga. Aktualnie plan finansowy i plan inwestycyjny uległ zmianie, 

dokument zostanie przedłożony, w tym zakresie plan inwestycyjny też jest zmieniony. 

Zwiększone pieniądze nie zostały na ten moment wydatkowane, podpisanie aneksu 

do umowy przez pana dyrektora Atłachowicza jest momentem zaciągnięcia 

zobowiązania, ze względu na opóźnienie informacji nie będzie tego bronić, także 

przed wydatkowaniem tych środków plan finansowy został zmieniony. Dodała,  

że mają 60 dni na zapłatę faktury, która wpłynęła dn. 22.10.br. na zwiększoną 

wartość ponad 90 tys. zł.          

  Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze pytania. Stwierdził, że Zarząd przeanalizował przedmiotowe 

sprawozdanie i zapytał, kto jest za taką koncepcją zakończenia. Wobec braku głosów 

przeciwnych, zarządził głosowanie w tej sprawie.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przeanalizował 

sprawozdanie o przychodach, kosztach i wyniku finansowym Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu . (sprawozdanie z wykonania 

planu finansowego) za okres od 01.01.2020 r. do 30.09.2020 r. (głosowało  

5 członków Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.    
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      Pkt 10    

Zapoznanie z informacją o stanie zobowiązań Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 30.09.2020 r.    

  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił panią Freus 

p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu o zabranie głosu  .   

 Pani Anna Freus – p.o. dyrektor SP ZOZ w Wieluniu omówiła 

przedmiotową informację. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Nikt się nie zgłosił. Zgodnie z koncepcją zakończenia sprawy, stwierdził, że Zarząd 

zapoznał się z przedmiotową informacją. Nikt nie zgłosił sprzeciwu. Zamknął punkt 

10.                   

           

 Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją o stanie zobowiązań 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 

30.09.2020 r.  

Informacja  w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.    

             

     Pkt 11     

Rozpatrzenie prośby p.o. Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu dotyczącej możliwości dalszej współpracy 

Powiatu w realizacji zadania inwestycyjnego pn.: „Przebudowa pomieszczeń 

głównego Szpitala na Pracownię Angiograficzną”.    

            

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił panią 

dyrektor o wprowadzenie do przedmiotowej sprawy.  

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu omówiła 

przedmiotową sprawę. Ponadto zwróciła uwagę, że to nie jest jedyna opcja rozwoju 

szpitala, tych opcji jest więcej, ale trzeba się temu przyjrzeć i nie może to być  

w oderwaniu od warunków zewnętrznych, bo żadna inwestycja się nie uda,  

nie zwróci, nie opłaci, jeżeli nie będzie się patrzeć na warunki zewnętrzne,  

a one są takie, że Narodowy Fundusz Zdrowia (NFZ) na razie nie ma woli ogłoszenia 

konkursu na procedury, które tutaj miałyby być rozliczone w ramach pracowni. 
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odniósł się  

do umowy zawartej z firmą, która projektowała ten Oddział Kardiologii przyszłościowo 

wraz z Pracownią Angiograficzną dodając, że wynika z tego, że nie było zawarte  

w umowie, że wypłata środków nastąpi w momencie uzyskania prawomocnego 

pozwolenia na budowę.          

 Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że niestety nie, 60 dni od dostarczenia dzieła, tutaj akurat projektu.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził,  

że są skutki tego, podczas procedowania pozwolenia na budowę może się okazać, 

że są jakieś błędy i wtedy projektant w związku z tym, że otrzymał już pieniądze 

może nic z tym nie zrobić. Zaznaczył, że to są zaszłości poprzedniego konstruowania 

umów, bez opinii radcy prawnego tak, że mamy obraz sytuacji, kontrola  

też to wykazała, która była prowadzona przez zespół kontrolny. Poprosił  

o przedstawienie jak wygląda sprawa z pozyskaniem kadry medycznej na ten 

oddział.  

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że sytuacja szpitala na razie wygląda w ten sposób, że Oddział Internistyczny Ogólny 

i Oddział Internistyczny o profilu kardiologicznym są połączone ze względu na braki 

kadrowe. W związku z powyższym mają olbrzymi problem z wykonaniem ryczałtu  

na tych właśnie oddziałach. Liczba pacjentów jest niewielka, są zniesione normy 

lekarskie i pielęgniarskie, ale do 20.10. funkcjonowały, więc tutaj była ogromna 

zwyżka kosztów, ponieważ łóżka były utrzymywane, a pacjentów nie było. Dodała,  

że tak jak wcześniej było, jeżeli był Oddział Internistyczny o  profilu kardiologicznym 

wprowadzony przez pana ordynatora Kowalskiego był potencjał. Generalnie oddziały 

zapobiegawcze, zachowawcze mają lepsze wyniki finansowe dlatego, że nie mają 

kosztów utrzymania Bloku Operacyjnego, które są olbrzymie. Tutaj łatwiej jakby 

wypracować dobry wynik finansowy. Przekazała, że w ich potencjale też jest  

to możliwe, gdyby była kadra lekarska, poprawa wyników finansowych na tych 

właśnie oddziałach i wykonywanie procedur w pewnym zakresie, ale są procedury 

które mogłyby być realizowane. Dodała, że jeżeli chodzi o Kardiologię inwazyjną  

nie mają żadnych deklaracji pisemnych ze strony lekarzy. Należy pamiętać,  

że są to deklaracje ustne, pan dyrektor Stachera podkreślał, że w momencie, jeśli 

oddział będzie przygotowany, dostarczony sprzęt, inwestycja będzie spięta, to wtedy 

lekarze deklarują ustnie, że przyjdą.  Podkreśliła, że chciałaby poszukać i poprosiła 



 

21 

 

Zarząd o pomoc i ordynatorów, z którymi rozmawia w tym zakresie, rzeczywiście 

lekarzy, którzy mogą robić procedury internistyczne i kardiologiczne, bo uzupełnienie 

braków na oddziałach umożliwiłoby też otwarcie Poradni kardiologicznej, która kiedyś 

funkcjonowała i realizowania w tym zakresie kontraktu. Jeżeli tu będzie potencjał  

i kadra, która ma potencjał do rozwoju to uważa, że warto realizować wszystkie 

inwestycje. Dlatego, że zawsze najważniejszą inwestycją jest człowiek  

i jeżeli rzeczywiście będzie lekarz, który ma charyzmę, będą widzieć, że ma potencjał 

i chce pracować dla szpitala, to warto za tym podążać. Zaznaczyła, że jest ostrożna 

w stosunku do deklaracji w przyszłość i powiedziała, że ma odrębne stanowisko  

do poprzedniego pana dyrektora i do pana dyrektora Stachery, aczkolwiek uważa,  

że pracownik musi pokazać zaangażowanie, że mu zależy, że chce i że jest w stanie 

coś budować.     

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu  otworzył dyskusję. 

Udzielił głosu radnemu Łebkowi.        

 Pan Andrzej Łebek – członek Zarządu zaznaczył, że cieszy się, że pani 

Freus ma inne zdanie niż jej poprzednicy. Termin płatności za wykonanie projektu  

i koncepcji 60 dni od złożenia faktury w związku z tym zapytał, kiedy została złożona 

faktura.           

 Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że 22.10.           

 Pan Andrzej Łebek – członek Zarządu stwierdził, że mamy jeszcze szanse 

na to, żeby szybko złożyć dokumenty, które zostały opracowane do Wydziału 

Architektury i Budownictwa, aby w okresie procedowania, czyli 30 dni na wydanie 

pozwolenia na budowę, jeśli będą jakieś usterki, można byłoby zobowiązać 

wykonawcę projektu do poprawek, ponieważ później szpital zostanie sam i będzie 

trudno to zrealizować. Roboty budowlane zostały wycenione prawie na 1 mln zł, 

całość inwestycji z zakupem wyposażenia to jest ponad 4,5 mln zł. Uważa,  

że pozwolenie na budowę trzeba procedować, jest ważne 3 lata, niewiadomo  

co za 3 lata się zdarzy lub zmieni. Odniósł się do kredytu, który został zapisany  

800 tys. zł z Banku Gospodarstwa Krajowego (BGK). Zapytał, czy jest możliwość 

zmiany zapisu umowy, jeżeli to 800 tys. zł chcielibyśmy zaangażować w inne zadanie 

inwestycyjne, które będą mieć dodatkowy wpływ na funkcjonowanie i osiągnięcie 

lepszych efektów, jeżeli chodzi o działalność szpitala.    

 Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  
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że na pewno to się nie może zadziać automatycznie, musimy pamiętać, że formalnie 

musielibyśmy załatwiać to z Bankiem Gospodarstwa Krajowego. Dodała,  

że rozmawiała w tej kwestii z opiekunem szpitala i oczywiste jest to, że musiałyby 

być  pieniądze przeznaczone na inwestycje tak, że ten warunek są w stanie spełnić, 

chodzi o inwestycję, która przyniesie efekt ekonomiczny, ponieważ to był warunek 

uzyskania dobrych warunków kredytowych. Zaznaczyła, że widzi taką możliwość 

zwrócenia się oficjalnie do BGK. KOC (Kompleksowa Opieka Ciężarnej), którą pan 

dyrektor Ordon planuje i przewiduje, ma rzeczywiście możliwość wysokiego efektu 

finansowego. Przekazała, że w Programie Naprawczym, który został przedłożony 

bardzo ostrożnie planowała kwoty, ponieważ stosuje zasadę wysokiej ostrożności. 

Dla banku są w stanie udokumentować naprawdę bardzo dobry efekt finansowy 

pójścia w KOC. Kompleksowa Opieka Ciężarnej  niesie są za sobą pewne ryzyko – 

ciężarna, która przychodzi do szpitala jest zapisywana w program, to jest 

kompleksowa opieka, czyli pewne działania ma zapewnione, szpital ma bardzo dobrą 

wycenę za nią, ale musi zakończyć się to porodem w SP ZOZ w Wieluniu. To jest ten 

warunek. Uważa, że to, co zniechęca przyszłe mamy do porodu w naszym szpitalu to 

złe warunki techniczne, bo już nie kadra. Są bardzo pozytywne opinie o części 

lekarzy, którzy ordynują na Oddziale Położniczo-Ginekologicznym, zwłaszcza o panu 

ordynatorze, co jest ważne. Jeżeli będzie taka zmiana kierunku to uważa, że jest to 

świetny pomysł. Jeśli nie, to przewidują własnym sumptem inwestycje na Oddziale 

Ginekologii. Szpital jest jednostką, która przy dobrym prowadzeniu i wprowadzeniu 

konkurencyjności w zakupy o znaczącej kwocie, które realizują pozwolą  

na oszczędności, które chcą przeznaczać na remonty poszczególnych pomieszczeń, 

co następnie omówiła.           

 Pan Andrzej Łebek - członek Zarządu odniósł się do wypowiedzi pani 

dyrektor o braku lekarzy na Oddziale Internistycznym o profilu Ogólnym  

czy kardiologicznym, kontrakt nie jest wykonywany. Nie mamy jasności  

co do ogłoszenia nowego konkursu, jeżeli chodzi o Kardiologię Inwazyjną. Dodał,  

że nasi pacjenci mają dostęp do takich usług, wskazując na placówki w Sieradzu,  

w Bełchatowie, w Kluczborku. Powiedział, że trzeba byłoby się zastanowić i zrobić 

kalkulację ilu pacjentów z naszego terenu korzysta z Kardiologii Inwazyjnej,  

a przecież wiadomo, jeśli chodzi o ginekologię, że są to pieniądze, które  

są wypłacane, bez limitu. Mamy kadrę na tych oddziałach, na zewnątrz 

społeczeństwo pozytywnie wypowiada się o działalności Oddziału Ginekologiczno-
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Położniczego, a warunki mamy wiadomo jakie. Dodał, że to też byłoby plusem, żeby 

więcej kobiet chciało rodzić w naszym szpitalu. Dlatego zadał pytanie czy byłaby 

możliwość przesunięcia środków i zainwestowania w to, co naprawdę w tej chwili 

funkcjonuje już dobrze zaznaczając, że to jest jego sugestia i uwaga.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy pani 

dyrektor chciałaby się ustosunkować.        

 Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu powiedziała,  

że chciała potwierdzić, że jeżeli będzie taka decyzja, stąd to zapytanie, jeśli chodzi  

o Pracownię Angiograficzną. Dlatego, że widząc mnóstwo zagrożeń boi się 

podejmować tak wielomilionowej inwestycji w danym okresie, bo jeszcze okres 

pandemii na nas ciąży, nie wie czy ma szansę powodzenia na ten czas. Trudno 

powiedzieć czy w przeciągu najbliższego roku zostanie taki konkurs ogłoszony,  

a jednocześnie widzi w szpitalu masę procedur, które nie realizujemy lub realizujemy 

w małym stopniu, a pacjenci byliby, bo mamy ten przykład. Przywołała  

dr Kowalskiego dlatego, że pokazał, że może być dużo pacjentów i dużo 

realizowanych procedur, które mają wymierny efekt finansowy na tym sumpcie, który 

mają dodając, że generalnie jest wielką zwolenniczką inwestycji. Podkreśliła,  

że Kardiologia Inwazyjna to jest super sprawa tylko, że musimy wziąć pod uwagę 

warunki zewnętrzne, a tutaj niestety niosą one za sobą ogromne zagrożenia.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przychylił się  

do wypowiedzi pani dyrektor i radnego Łebka z tego względu, że nie mamy 

techników odnośnie utworzenia Oddziału Kardiologii Inwazyjnej, a wielokrotnie 

rozmawiał z panią dyrektor na ten temat, że są obszary, w których można 

zainwestować i są szanse na to, żeby poprawić wyniki finansowe na tych oddziałach, 

gdzie poprzez wykonanie inwestycji w strukturze tych oddziałów przyrost 

potencjalnych pacjentów może być znaczy. Przypomniał, że mamy II poziom 

referencyjny. Dodał, że słyszał bardzo pozytywne opinie o kierowniku Oddziału 

Neonatologii. Jest pełen nadziei, że to uda się wykonać, powinniśmy pójść  

w tym kierunku, podkreślając, że nie wie, jakie jest stanowisko poszczególnych 

członków Zarządu, ale jego stanowisko jest takie, aby jak najszybciej złożyć 

dokumenty do Wydziału Architektury i Budownictwa Starostwa Powiatowego  

w Wieluniu, o czym mówił radny Łebek, żeby uzyskać pozwolenia na budowę,  

aby w okresie procedowania, jeśli pojawią się jakieś uchybienia, zwrócić się  

do wykonawcy projektu o dokonanie poprawek w dokumentacji projektowej. Jeśli 
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wykonawca projektu nie będzie chciał wykonać poprawek to zawsze można pójść  

do sądu, co przedstawił. Jednocześnie nie zamykając możliwości, aby ten oddział  

w przyszłości stworzyć, jeżeli warunki na to pozwolą i będzie tak, jak p.o. Dyrektora 

SP ZOZ w Wieluniu wskazała, zapewniona kadra medyczna, aby ten pododdział 

kardiologii, który jest w tej chwili na Internie, uruchomić. Najpierw należy zacząć  

od Poradni kardiologicznej, żeby zachęcić pacjentów do leczenia w placówce,  

a później jeśli będzie taka potrzeba, kierować ich na pododdział kardiologii.  

W przyszłości nie zamykamy sobie „furtki”, jeśli środki finansowe na to pozwolą  

i być może będą jakieś środki zewnętrzne, będzie ogłoszony konkurs,  

i jeżeli będziemy przygotowani przystąpimy do konkursu, ponieważ na ten moment 

nie ma żadnych zapewnień, Zarząd skłania się do tego, aby inwestować   

w te oddziały, gdzie mamy zapewnioną kadrę medyczną, zapewnione ryczałty,  

czy kontrakty. Zapytał, czy ktoś ma odmienne zdanie. Udzielił głosu panu 

wicestaroście.           

 Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, że nie ma 

odmiennego zdania, ale chciał dodać dla informacji członków Zarządu, że tydzień 

temu wspólnie z panią dyrektor i z panem dyrektorem Ordonem rozpoczęli rozmowy 

z doktorami urologami, którzy chcą przyjść ze swoim sprzętem i będą negocjować jak 

najlepsze warunki dla szpitala, takie procedury byłyby wykonywane w ramach 

Oddziału Chirurgii, co też wydaje mu się, że przyniesie dodatkowe środki.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że myśli, 

że taka koncepcja jest na ten moment odpowiednia i zarządził głosowanie „za” 

podjęciem takiej decyzji. Zamknął punkt 11.       

            

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”)  podjął decyzję, 

aby jak najszybciej złożyć dokumenty do Wydziału Architektury  

i Budownictwa Starostwa Powiatowego w Wieluniu, celem uzyskania pozwolenia na 

budowę, aby w okresie procedowania, jeśli pojawią się jakieś uchybienia, zwrócić się  

do wykonawcy projektu o dokonanie poprawek w dokumentacji projektowej, 

jednocześnie nie zamykając możliwości, aby ten oddział w przyszłości stworzyć, 

jeżeli warunki na to pozwolą i będzie tak, jak p.o. Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu 

wskazała, zapewniona kadra medyczna, aby ten pododdział kardiologii,  

który jest w tej chwili na Internie, uruchomić. Najpierw należy zacząć od Poradni 

kardiologicznej, żeby zachęcić pacjentów do leczenia w placówce,  
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a później jeśli będzie taka potrzeba, kierować ich na pododdział kardiologii.  

W przyszłości, jeśli środki finansowe na to pozwolą i być może będą jakieś środki 

zewnętrzne, będzie ogłoszony konkurs, i jeżeli będziemy przygotowani przystąpimy 

do konkursu, ponieważ na ten moment nie ma żadnych zapewnień, Zarząd skłania 

się do tego, aby inwestować  w te oddziały, gdzie mamy zapewnioną kadrę 

medyczną, zapewnione ryczałty, czy kontrakty (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.    

   

      Pkt 12     

Rozpatrzenie prośby p.o. Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu dotyczącej możliwości dalszej współpracy 

Powiatu w realizacji zadania inwestycyjnego pn.: „Zakup aparatury medycznej  

i wyposażenia oraz przebudowa części pomieszczeń SOR w Wieluniu”.  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił panią 

dyrektor o omówienie działań jakie podjęła od momentu objęcia stanowiska  

p.o. dyrektora. Zaznaczył, że wczoraj otrzymali informacje, że przejdą dwa wnioski 

dofinansowania z tarczy antykryzysowej na Oddział Ginekologiczno-Położniczy  

i jakaś część na Szpitalny Oddział Ratunkowy (SOR), czyli prawdopodobnie 

otrzymamy dofinansowanie na te dwa wnioski szpitale. Dodał, że zdaje sobie 

sprawę, że sytuacja budżetu państwa jest trudna, ale otrzymamy te środki - w jakiej 

wysokości to się okaże dopiero, jeśli zostanie to zatwierdzone przez Pana Premiera  

i będzie decyzja Wojewody o przyznaniu tych środków. Tak, że tutaj pewne 

zabezpieczenie będzie na realizację tych oddziałów, o których była mowa i które  

są pewnikami, że uda się je zrealizować, ku zwiększeniu przychodów dla naszego 

szpitala. Udzielił głosu pani dyrektor.  

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu powiedziała,  

że bardzo się cieszy z tych informacji. Jeżeli chodzi o SOR to w uzgodnieniu  

z Ministerstwem Zdrowia ustnie dostali „zielone światło” na zmianę koncepcji. 

Obecnie zbierają informacje, że jest to naprawdę słuszna droga, czyli rozdzielają 

drogę projektową od prac budowlanych. Pozwala to przede wszystkim  

już na rozpoczęcie działań, czyli wiemy, że SOR zrobić trzeba, że to jest sprawa 

priorytetowa. Jednocześnie mamy informację od instytucji pośredniczącej,  

że przedłużenie terminu wykonania zdania nie będzie stanowiło problemu – nie może 
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być tak, że otrzymują sprzeczne informacje, tudzież nie mają informacji rzetelnych.  

W związku z tym zaczynają od nowa – w dniu wczorajszym zostały wystosowane 

zapytania, jeśli chodzi o szacunkową wartość wykonania projektu. Uzyskanie 

wartości szacunkowej na każdym etapie w sposób rzetelny pozwoli na rozliczenie 

projektu i uznania danych wydatków za kwalifikowalne. To, że wcześniej nie było 

szacunków, które mogą udokumentować niestety sprawia, że wydatki, które zostały 

do tej pory wydatkowane w ramach projektu SOR mogą zostać uznane z dużym 

prawdopodobieństwem za niekwalifikowalne lub zastosowane korekty finansowe  

do tych wartości. Niezwłocznie po ustaleniu wartości szacunkowej projektu, 

startujemy z wyborem projektanta, rozdzielenie pozwoli na zwiększenie 

konkurencyjności. Wiemy z doświadczenia, że zgłaszała się jedna firma, która wtedy 

dyktuje warunki, wartość jest ryczałtowa w jednej kwocie, nie wiemy ile poszczególne 

etapy firma sobie wyceniła, a wiemy na pewno, że uwzględnili ryzyko, które muszą 

podjąć w związku z tym, że nie ma projektu. Jednocześnie chcą zaprojektować 

całość, czyli również drogi dojazdowe, które wiemy, że będą niekwalifikowalne,  

ale bez dróg dojazdowych nie ma SOR-u. Dodała, że trzeba to wszystko przewidzieć 

i zaprojektować. Jak tylko uzyskają rzetelną wartość szacunkową przekaże 

Zarządowi informację, na razie to będzie wartość projektu, a później wartość 

szacunkowa prac budowlanych.  Zaznaczyła, że bardzo trudno jest zweryfikować 

rzetelność projektanta dodając, że na pewno bzdurą i absurdem było kierowanie 

identycznej wartości to, co tutaj pan skarbnik wielokrotnie podkreślał, że ta sama 

wartość była na pierwszej lokalizacji, jak i na drugiej. To pozwala domniemywać,  

że  kosztorys nie był wykonany rzetelnie. Podkreśliła, że instytucja pośrednicząca 

wykazała się dużą wolą rozmowy z SP ZOZ, podziękowała za wsparcie panom 

starostom. Przekazała, że wierzy, że ta inwestycja się uda.     

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu 

radnemu Łebkowi.           

 Pan Andrzej Łebek – członek Zarządu powiedział, że cieszy się,  

że nastąpiło rozdzielenie zadania. To na pewno zwiększy konkurencyjność,  

co następnie omówił. Jeżeli jest możliwość wydłużenia okresu przygotowawczego 

SOR-u do 2022 r. to bardzo się cieszy i życzy powodzenia, a jeszcze jakby udało się 

pozyskać środki zewnętrzne, o których wspomniał pan starosta, to jest na dzisiaj 

spokojny, że to zadanie zostanie zrealizowane.      

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zwrócił się do pani 
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dyrektor, że o szczegółach jeszcze będą rozmawiać wspólnie z panem wicestarostą  

i panią dyrektor odnośnie środków, które prawdopodobnie otrzymamy. Zapytał,  

czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos. Przedstawił koncepcję zakończenia sprawy  

i wobec braku innych głosów, zarządził głosowanie.         

            

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) akceptuje 

działania, które podjęła p.o. Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu, wsparcie na ten moment 

zostanie udzielone przez powiat wieluński w momencie otrzymania środków 

zewnętrznych, o których mówił Przewodniczący Zarządu Powiatu na LXXVI 

posiedzeniu Zarządu na inwestycje związane ze szpitalem (dot. dofinansowania 

wniosków szpitalnych, które były składane z tarczy antykryzysowej na Oddział 

Położniczo- Ginekologiczny i część na Szpitalny Oddział Ratunkowy) (głosowało  

5 członków Zarządu).           

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.    

          

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował pani 

dyrektor za obecność.  

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu poinformowała,  

że od 7.11. rusza oddział COVIDOW-y, Oddział Obserwacyjno-Zakaźny na 25 łóżek. 

Szykują 8 łóżek respiratorowych, sprzęt jest przygotowany, trwa przygotowanie 

pomieszczeń. Dodała, że ma nadzieję, że epidemia się uspokoi.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, na jakiem etapie 

jest izolatorium. Czy NFZ „z automatu” podpisze umowę, czy trzeba przedstawiać 

deklaracje, czy akceptacje od Wojewody?     

Pani Anna Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że jest akceptacja ze strony ordynatora, który będzie prowadził Oddział 

Obserwacyjno-Zakaźny. Dodała, że są po spotkaniu z Wojewodą, który wymienił 

szpital w Wieluniu, że przygotowuje się do tych działań. Podkreśliła,  

że pan wicestarosta działa bardzo szybko i ma jego osobie ogromne wsparcie  

za co podziękowała. Musi być zawarta umowa między szpitalem a wynajmującym 

nam powierzchnie. Jest przed spotkaniem i nie zna na ten moment szczegółów. 

Poinformowała, że muszą wystąpić i tutaj kontaktowała się z panią, która zajmuje się 

tymi kwestiami, ale akurat zachorowała. Podkreśliła, że z NFZ-em będzie musiał być 

podpisany aneks do umowy. Dzięki działaniom, które prowadzą, jeśli chodzi  
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o oddział i izolatoria oraz ścieżkę, którą planują, nie zabierają lekarzy i sprzętu na ten 

moment, niewiadomo co będzie dalej. Dlatego, że już były decyzje, w których chcieli 

odebrać szpitalowi respiratory i decyzja, którą chcieli odebrać jednego lekarza 

szpitalowi, obydwie decyzje po odpowiedzi dyrekcji zostały umorzone, ponieważ były 

z mocnym uzasadnieniem, co następnie objaśniła.         

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował pani 

dyrektor i poprosił o przekazanie podziękowań ordynatorom za podjęcie się takiej 

inicjatywy. Zamknął punkt 12.         

            

     Pkt 13 

 Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przekazania w formie 

darowizny mienia ruchomego, stanowiącego własność Powiatu Wieluńskiego.  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana 

Wojciecha Panka. Poprosił o omówienie sprawy.     

 Pani Wojciech Panek – koordynator Biuro Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa omówił przedmiotową sprawę.      

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu nadmienił, że oprócz 

tego, że ta łódź jest uszkodzona, druhowie ochotnicy z OSP Opojowice zwrócili się  

z prośbą, że sami wyremontują łódź, zabezpieczą i mają uprawnienia  

do prowadzenia takich łodzi i to jest najważniejszy element. Dodał, że myśli, że jest 

to słuszna decyzja, a łódź będzie w strukturach zarządzania kryzysowego powiatu, 

jako jednostka pomocnicza dla działań Powiatowego Zarządzania Kryzysowego  

i w każdej chwili na nasze wezwanie będą gotowi uczestniczyć po wyremontowaniu 

łodzi w akcjach ratowniczych. Otworzył dyskusję. Udzielił głosu panu wicestaroście. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy znamy wartość. 

Kto dysponuje łodzią - czy to jest starosta jako szef sztabu, czy stanowisko 

kierowania ze straży pożarnej?         

 Pani Wojciech Panek – koordynator Biuro Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa odpowiedział, że wartość księgowa łodzi to kwota 6 900 zł,  

a koszty naprawy przewyższają około 12 000 zł. Ta łódź będzie własnością OSP 

Opojowice, ale my ją wpisujemy w strukturę Powiatowego Zespołu Zarządzania 

Kryzysowego i na każde żądanie pana starosty – szefa Zarządzanie Kryzysowego 

będziemy mogli w każdej chwili jej użyć.        
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu sprostował, że łódź 

będzie w zasobach OSP Opojowice, a właścicielem będzie Gmina Czarnożyły.  

Zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały.   

          

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 449/2020 w sprawie przekazania w formie darowizny mienia ruchomego, 

stanowiącego własność Powiatu Wieluńskiego (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 449/20 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

  

     Pkt 14     

a) Rozpatrzenie prośby Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej  

w Wieluniu o zabezpieczenie środków w budżecie na 2021 r. w kwocie 75 000 zł 

na zakup „Ciężkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego” dla Komendy 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Wieluniu.   

    

b) Rozpatrzenie pisma Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu  

w Wieluniu z dnia 28.10.2020 r. znak: ONB.0012.2.7.2020 w przedmiotowej 

sprawie.  

 

Ad.a)             

            

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wskazał, że te dwa 

punktu są ze sobą ściśle powiązane. Jest pismo pana komendanta w przedmiotowej 

sprawie. Udzielił głosu panu skarbnikowi.  

Pan Sławomir Kaftan - skarbnik powiatu poinformował, że nie posiadamy 

środków finansowych, żeby wspomóc Komendę Powiatową Państwowej Straży 

Pożarnej w Wieluniu w zakupie tego samochodu.       

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że rozmawiał z panem Komendantem, że na 150 tys. zł będą składać się środki 

również z budżetów gmin powiatu wieluńskiego. Zapytał, czy zostawiamy sprawę 

jako w  toku, czy odrzucamy.  Udzielił głosu radnemu Łebkowi.    

  Pan Andrzej Łebek - członek Zarządu powiedział, że kilka punktów temu 

były rozmowy na temat zakupu samochodów do naszych jednostek i wiemy jaka była 

dyskusja. Zaznaczył, że jest za tym, aby ten wniosek odrzucić, ponieważ wiemy jaką 
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mamy sytuację w budżecie oraz potrzeby w jednostkach, o 120 tys. zł wnioskuje  

ZS nr 1 na zakup samochodu, tutaj zakup mniejszego samochodu dla Domu Dziecka 

w Komornikach. To nie jest nasze statutowe zadanie, więc w tym momencie  

jest za tym, aby przedmiotowy wniosek odrzucić, że nie ma takiej możliwości 

zagwarantowania środków w 2021 r. na wsparcie zakupu samochodu dla PSP  

w Wieluniu.               

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

wicestaroście. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński podzielił stanowisko 

radnego Łebka, aby odpisać, że ze względu na trudną sytuację budżetową i kraju,  

i powiatu w tym roku nie jesteśmy w stanie pomóc PSP, wrócimy do sprawy  

przy konstytuowaniu budżetu na rok 2022. Jeśli wtedy sytuacja się poprawi  

to wspomożemy PSP.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu 

radnemu Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu podzielił zdanie radnego Łebka  

i pana wicestarosty.            

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził głosowanie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) negatywnie 

rozpatrzył prośbę Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej  

w Wieluniu o zabezpieczenie środków w budżecie na 2021 r. w kwocie 75 000 zł  

na zakup „Ciężkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego” dla Komendy Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Wieluniu ze względu na przewidywane trudności 

finansowe w przyszłym roku budżetowym powiat nie jest w stanie zapewnić 

dofinansowania Państwowej Straży Pożarnej w Wieluniu w zakresie zakupu  

ww. samochodu. Jeżeli możliwości finansowe pozwolą to w przyszłym roku 

budżetowym powiat jest w stanie udzielić takiego wsparcia, zaznaczając, że Zarząd 

powróci do sprawy przy konstruowaniu budżetu na rok 2022 i jeśli sytuacja finansowa 

się poprawi, to wtedy wspomoże PSP w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).   

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.    
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 Ad .b)           

  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w przypadku Komisji odpowiedź jest taka sama, że Zarząd Powiatu nie widzi 

możliwości wsparcia Państwowej Straży Pożarnej w Wieluniu w przyszłym roku 

budżetowym, jeśli chodzi o zakup inwestycyjny „Ciężkiego samochodu ratowniczo-

gaśniczego” dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Wieluniu. 

Zapytał, czy wszyscy członkowie Zarządu zgadzają się z taką odpowiedzą.  

Nikt nie zgłosił innej propozycji. Wobec powyższego stwierdził, że Zarząd podjął 

decyzję o wystosowaniu odpowiedzi przez aklamację.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu przez aklamację podjął decyzję o wystosowaniu 

odpowiedzi do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Wieluniu  

w związku z pismem z dnia 28.10.2020 r. znak: ONB.0012.2.7.2020 informującej,  

że Zarząd Powiatu nie widzi możliwości wsparcia Państwowej Straży Pożarnej  

w Wieluniu w przyszłym roku budżetowym, jeśli chodzi o zakup inwestycyjny 

„Ciężkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego” dla Komendy Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Wieluniu.       

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.    

            

      Pkt 15      

Rozpatrzenie prośby Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej  

w Wieluniu o wprowadzenie do planu finansowego jednostki decyzji Wojewody 

Łódzkiego Nr FB-I.3111.2.296.2020 z dnia 20 października 2020 r. zwiększającej 

plan na zakupy inwestycyjne o kwotę 25 000 zł.     

   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.            

 Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu podkreślił, że najbliższa sesja 

planowana jest na dzień 30.11.br. Wcześniej, kiedy będzie projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu ta kwota zostanie zapisana. Jeśli Rada 

Powiatu podejmie uchwałę to 30.11.br będą te środki wprowadzane do budżetu. 

Natomiast Komendzie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej zależałoby  

na niezwłocznym wprowadzeniu tego i jak gdyby oczekiwali, aby Zarząd podjął 
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decyzję o nadzwyczajnej sesji, zaznaczając, że takie jest jego odczucie.    

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wskazał, że jest 

kwestia rozliczenia tej dotacji do 15.12. br.       

 Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu potwierdził, że jest napisane,  

że do 15.12.br., ale mogą aneksować z Komendą Wojewódzką, bo pierwotnie 

mówiono o 5.12., następnie o 10.12., a w piśmie jest wpisany 15.12.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

wicestaroście.           

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaproponował,  

aby skonsultować sprawę z panem Komendantem, bo jakby miały te pieniądze 

przepaść to byłaby szkoda. Dziś zwołanie nawet nadzwyczajnej sesji w sposób 

zdalny to nie jest problem.         

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził,  

że zadzwoni do pana Komendanta i przekazał prowadzenie obrad panu 

wicestaroście.          

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są pytania. 

Następnie odniósł się do przedmiotowej sprawy.  

 

W zdalnym posiedzeniu bierze udział Pan Marek Kieler – przewodniczący 

Zarządu Powiatu, który przewodniczy obradom. Zarząd Powiatu obraduje  

w 5 osobowym składzie.  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował  

o rozmowie z panem Komendantem PSP. Następnie zarządził głosowanie w sprawie 

pozytywnego rozpatrzenia wniosku.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył prośbę Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej  

w Wieluniu o wprowadzenie do planu finansowego jednostki decyzji Wojewody 

Łódzkiego Nr FB-I.3111.2.296.2020 z dnia 20 października 2020 r. zwiększającej 

plan na zakupy inwestycyjne o kwotę 25 000 zł  (głosowało 5 członków Zarządu).    

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.    
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W zdalnym posiedzeniu Zarządu nie bierze udziału Przewodniczący Zarządu 

Powiatu oraz Pan Andrzej Łebek- członek Zarządu. Zarząd Powiatu w Wieluniu 

obraduje w składzie 3 osobowym. Obradom przewodniczy Wicestarosta Wieluński 

Pan Krzysztof Dziuba.   

                                                 Pkt 16     

Rozpatrzenie wniosku Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego 

dotyczącego przeprowadzenia konsultacji we wstępnej fazie tworzenia 

projektów zawartych we wniosku.  

           

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poinformował, że wpłynęło 

pismo od przewodniczącego Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego 

zaznaczając, że nie wie, czy to jest stanowisko pana przewodniczącego, czy całej 

Rady Działalności Pożytku, jak również nie wie, czy pan naczelnik rozmawiał  

z panem przewodniczącym o tym, co rozumie przez „wstępną fazę”. Udzielił głosu 

panu naczelnikowi.           

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji wyjaśnił, że wstępna faza to jest etap składania propozycji do kalendarza 

przez zainteresowane podmioty. W związku z tym, że organ nie ma obowiązku 

przeprowadzania w tym zakresie konsultacji określonych ustawą o pożytku 

publicznym i o wolontariacie jako obowiązek w stosunku do Powiatowej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego, w związku z tym proponują, aby na ile Powiatowa 

Rada będzie zainteresowana, przedłożyć te złożone propozycje i dać szansę 

członkom ww. rady do wypowiedzenia się i przedłożenie następnie tej informacji 

Zarządowi Powiatu na etapie tworzenia już kalendarzy.       

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Udzielił 

głosu radnemu Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że przychyla się  

do stanowiska pana naczelnika.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał pana naczelnika, 

jak to powinno wyglądać w niego. W jaki sposób miałyby wyglądać te konsultacje?

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji poinformował, że unikamy przede wszystkim zwrotu „konsultacje”,  

bo to jest tryb określony ustawą. Natomiast mówimy o przedłożeniu do ewentualnego 

przedstawienia opinii i wniosków Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego 
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w następujący sposób, a mianowicie w tej chwili zamykamy kalendarze, mamy 

przygotowane wstępne wersje imprez zgłoszonych przez różne podmioty,  

czyli pozarządowe jak i instytucjonalne. Na tym etapie, jeżeli się nic nie zmieniło,  

to z porządku posiedzenia Rady może przekazać informację, że Powiatowa Rada  

w dn. 17.11. zaplanowała sobie posiedzenie, żeby przedłożyć ten materiał roboczy, 

żeby Rada mogła sobie przejrzeć jakie to są imprezy, przez kogo proponowane, jaki 

jest zakres i ich charakter. Dodał, że ma przygotowane dodatkowo takie zestawienie 

jaki jest zakres tych inicjatyw, które były realizowane dotychczas, jak również,  

aby zwrócić uwagę na to, jakie nowe inicjatywy się pojawiły, bo w przypadku 

wszystkich kalendarzy kilka nowych inicjatyw pojawiło się, zgłaszanych przez albo te 

same, albo zupełnie nowe podmioty społeczne. Następnie, żeby Powiatowa Rada 

przedłożyła informację, jeśli uzna za stosowne, czyli jakieś wnioski z analizy, 

zapoznania się, czy propozycje. Po zebraniu tych wniosków, oczywiście nie w trybie 

konsultacyjnym, przedłożenie zarówno projektów kalendarzy, jak i tych wniosków 

Zarządowi Powiatu do informacji i podjęcia decyzji w sprawie kalendarzy na rok 

2021.             

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy pan sekretarz 

chciałby się wypowiedzieć w tym temacie.       

 Pan Andrzej Chowis – sekretarz powiatu poinformował, że wczoraj  

tą sprawę omawiał z radcą prawnym i analizowali kwestie związane z zadaniami 

jakie ma Powiatowa Rada Działalności Pożytku Publicznego, jak również brali  

pod uwagę to jaka jest podjęta uchwała w sprawie przyjęcia Programu współpracy  

z organizacjami pozarządowymi i w tym Programie ta kwestia jest wprowadzona,  

że formą tej współpracy jest wspieranie organizacji pozarządowych w ramach tego 

kalendarza imprez, jednocześnie współfinansowanie różnych wydarzeń: kulturalnych, 

sportowych, integracyjnych, prozdrowotnych. W związku z tym, że jest to element 

Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi trudno by tutaj było obronić 

taką tezę, że to nie jest w gestii Powiatowej Rady, która wcześniej opiniowała  

ten Program. Radca też skłania się do tego, że powinien ten wniosek w taki sposób 

być rozpatrzony.           

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poddał pod głosowanie 

propozycję pana naczelnika, kto jest „za” tym, aby w sposób przedstawiony przez 

Naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji, poprosić o opinię 

Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego, jeśli chodzi o kalendarze  
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i zgłoszone wnioski do tych kalendarzy.       

   

         Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął decyzję, 

aby w sposób przedstawiony przez Naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji Starostwa Powiatowego w Wieluniu na LXXVI posiedzeniu Zarządu, 

poprosić o opinię Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego, jeśli chodzi  

o kalendarze i zgłoszone wnioski do tych kalendarzy (głosowało 3 członków 

Zarządu).    

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

Pkt 17 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu o wyrażenie 

zgody na zakup samochodu dostawczego dla celów praktycznej nauki zawodu 

– zawody budowlane i przekazanie środków na ten cel w wysokości 120 000 zł 

z budżetu powiatu.  

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powitał panią dyrektor  

i pana kierownika. Udzielił głosu pani dyrektor ZS nr 1.  

Pani Elżbieta Urbańska – Golec - dyrektor ZS nr 1 w Wieluniu omówiła 

przedmiotową sprawę.  Podkreśliła, że nie występują o środki jakby dodatkowo tylko 

w ostatnim czasie odbył się przetarg na wyposażenie hali sportowej, włożyli dużo 

wysiłku, żeby rozpowszechnić przetarg wśród dostawców z całej Polski. Przekazała, 

że rozstrzał ofert był bardzo duży, ale właśnie dzięki temu udało się na tym przetargu 

zaoszczędzić dosyć dużą sumę pieniędzy w porównaniu do wstępnego kosztorysu. 

Również to zadanie wpisali w budżet na przyszły rok, więc jeśli otrzymają zgodę  

w te chwili to te pieniądze, które mieli na przetarg zostaną wykorzystane w 100%,  

a na przyszły rok jakby zmniejszą budżet swojej szkoły. Następnie poprosiła pana 

kierownika o zabranie głosu.         

 Pan Mariusz Lach – kierownik praktycznej nauki zawodowej w ZS nr 1 

omówił potrzebę zakupienia samochodu. Zasygnalizował, że cała szkoła z niego 

korzysta, co przedstawił. Następnie poinformował, że zrobili rozpoznanie na rynku, 

przejrzeli oferty, możliwości i wiedzą, że byłaby możliwość nabycia samochodu 

jeszcze w tym roku.           
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W zdalnym posiedzeniu uczestniczą Pan Marek Kieler – przewodniczący 

Zarządu i Pan Andrzej Łebek – członek Zarządu. Zarząd Powiatu w Wieluniu 

obraduje w składzie 5 osobowym.        

   

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

skarbnikowi i przekazał prowadzenie obrad panu staroście.   

Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu poinformował, że w ostatnio 

podejmowanej uchwale Rady Powiatu oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej 

zabezpieczono środki finansowe na zakup wyposażenia do budowanej hali – ogółem 

wartość 380 tys. zł, z czego na ten rok 330 tys. zł, na następny rok 50 tys. zł. 

Przetarg został rozstrzygnięty, wartość w zaokrągleniu to 240 tys. zł. W związku  

z tym te 120 tys. zł zostaje na ten rok, także można być w tym roku zakupić 

samochód na potrzeby ZS nr 1.    

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu 

radnemu Łebkowi.  

Pan Andrzej Łebek - członek Zarządu zapytał, czy możemy zaoszczędzone 

środki przeznaczone z puli covidowskiej, które były przeznaczone na zakup sprzętu 

na halę, wykorzystać na zakup samochodu. Czy byłoby to jako inwestycja?  

Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu odpowiedział, że zakup 

samochodu to jest typowo wydatek inwestycyjny, tutaj nie ma czegoś takiego,  

że przy oszczędnościach przetargu zwracamy środki. Środki z tarczy  

są do dyspozycji i naszym zadaniem jest jak najlepiej je wykorzystać. Otrzymaliśmy 

środki bez określania na jakie zadania je przeznaczymy, co następnie omówił.  

Pan Andrzej Łebek- członek Zarządu powiedział, że jeżeli jest taka 

możliwość to przychyla się do wniosku wskazanego przez panią dyrektor ZS nr 1,  

jak również pana skarbnika, ponieważ to jest jedyna szansa, gdzie można te środki 

wykorzystać i na ileś lat będzie rozwiązany problem środka transportu dla ZS nr 1. 

Przychylił się do propozycji, która padła na Zarządzie.  

   Pan Mariusz Lach – kierownik praktycznej nauki zawodu w ZS nr 1  

w Wieluniu podkreślił,  że samochód, który teraz mają marki Lublin jest 18 letnim 

samochodem.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że też jest za propozycją pana skarbnika, aby z puli covidowskiej zakupić samochód 

dla ZS nr 1, co uzasadnił.  Przychylił się do rozpatrzenia pozytywnie wniosku. Udzielił 
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głosu radnemu Dybce.         

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że nie ma odmiennego 

zdania tylko propozycję, żeby może się przyjrzeć i kupić większe auto z tych 

dostawczych, bo pani dyrektor przygotowała różne propozycje i patrząc na to 

przyszłościowo to może by się przydało auto dostawcze w formie większej 

zabudowy, np. Renault Master, Citroen Jumper o maksymalnych wymiarach 

załadunkowych, co następnie omówił.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił, że myśli, 

że przy układaniu specyfikacji przetargowej dyrekcja weźmie sugestie radnego Dybki 

pod rozwagę. Udzielił głosu panu wicestaroście.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński wskazał, że jeśli chodzi  

o zapisy budżetowe to wydaje mu się, że lepiej będzie je w tym roku przeznaczyć  

ze względu na to, że mamy już środki z tarczy wprowadzone do budżetu i byłby 

problem, żeby je przepisywać do kolejnego roku. Dlatego trzeba je przepisać w tym 

roku, zrobić pozycję samochodu, bo nie można tych środków na nic innego wpisać. 

Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu odpowiedział, że oczywiście. Jeśli 

Zarząd podejmie decyzję pozytywną, zakup samochodu będzie wpisany w projekt 

uchwały na dzień 30.11.  do podjęcia przez Radę, bo jest możliwość zakupu.  

Pan Andrzej Łebek – członek Zarządu zapytał, jeśli byłaby sesja 

nadzwyczajna, to czy nie można by również wpisać 120 tys. zł w budżecie,  

żeby dyrekcja mogła rozpocząć przetarg, bo do końca roku są 2 miesiące. Dodał,  

że skłaniałby się do zwołania sesji nadzwyczajnej.    

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu myśli, że skłonimy 

się do tego, aby wystąpić z wnioskiem do Przewodniczącego Rady o zwołanie sesji 

nadzwyczajnej w tych dwóch punktach.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński podkreślił, że przy sesji 

nadzwyczajnej nie obowiązuje 7 dniowy termin. 

Pan Andrzej Chowis – sekretarz powiatu dodał, że sesja nadzwyczajna 

musi być zwołana do 7 dni od wniosku.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński złożył wniosek, aby Zarząd 

wystąpił z wnioskiem do Przewodniczącego Rady o zwołanie nadzwyczajnej sesji 

Rady Powiatu w Wieluniu z porządkiem obrad: 1. Otwarcie XXVIII sesji Rady Powiatu 

w Wieluniu. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 3. Podjęcie uchwały Rady 

Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 4. Podjęcie uchwały Rady 
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Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Wieluńskiego na lata 2020-2030. 5. Zamknięcie XXVIII sesji Rady Powiatu  

w Wieluniu.            

 Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu powiedział, że przygotuje projekty 

uchwał, aby dzisiaj Zarząd je przyjął, jeśli będzie taka decyzja członków Zarządu. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że najpierw trzeba przegłosować wniosek dyrektora ZS nr 1. Zarządził głosowanie  

w sprawie pozytywnego rozpatrzenia wniosku.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył wniosek Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu o wyrażenie zgody  

na zakup samochodu dostawczego dla celów praktycznej nauki zawodu – zawody 

budowlane i przekazanie środków na ten cel w wysokości 120 000 zł z budżetu 

powiatu (głosowało 5 członków Zarządu).        

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pani Elżbieta Urbańska – Golec – dyrektor ZS nr 1 w Wieluniu 

podziękowała za pozytywne rozpatrzenie wniosku.      

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku  

z pojawiającymi się w dyskusji propozycjami zaproponował wprowadzenie  

do porządku obrad następujących punktów, a mianowicie rozpatrzenie jako punktu 

18 „Wniosku Wicestarosty Wieluńskiego w sprawie wystąpienia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu do Przewodniczącego Rady Powiatu w Wieluniu z wnioskiem  

o zwołanie sesji nadzwyczajnej”, jako punktu 26 „ Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 

w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmian w budżecie powiatu”, jako punktu 27 „Podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu  

w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Wieluńskiego na lata 2020-2030”. Zarządził głosowanie w sprawie zmiany porządku 

obrad.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wprowadził  

ww. zmiany do porządku obrad (głosowało 5 członków Zarządu).  

Zmieniony porządek obrad przyjmuje numerację o 3 numery większą.  

Pkt 18  

Rozpatrzenie wniosku Wicestarosty Wieluńskiego w sprawie wystąpienia 

Zarządu Powiatu w Wieluniu do Przewodniczącego Rady Powiatu w Wieluniu  

z wnioskiem o zwołanie sesji nadzwyczajnej.  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził głosowanie 

w sprawie pozytywnego rozpatrzenia wniosku pana wicestarosty.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył wniosek Wicestarosty Wieluńskiego w sprawie wystąpienia Zarządu 

Powiatu w Wieluniu do Przewodniczącego Rady Powiatu w Wieluniu z wnioskiem  

o zwołanie sesji nadzwyczajnej z następującym porządkiem obrad: 

1. Otwarcie XXVIII sesji Rady Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

4. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2020-

2030. 

5. Zamknięcie XXVIII sesji Rady Powiatu w Wieluniu.  

(głosowało 5 członków Zarządu).          

    

      Pkt 19  

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu o podjęcie decyzji w sprawie realizacji inwestycji pn.: „Rozbudowa 

budynku Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu: etap I – budowa 

łącznika”.  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił pana 

dyrektora o wprowadzenie do tematu.       
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 Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu  

omówił przedmiotową sprawę. Poprosił Zarząd o podjęcie decyzji - czy należy 

rozpocząć tą inwestycję w obecnej sytuacji gospodarczej i pandemicznej, czy Zarząd 

ma inny pomysł. Na pewno są inne rozwiązania, które mogą w jakiś sposób pogodzić 

placówki i zaspokoić bieżące funkcjonowanie mając na myśli rodzaj „szkieletówki”, 

którą ewentualnie można by postawić, ale w obiektach publicznych typu szkoła wiąże 

się z szeregiem uwarunkowań.         

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że rozumie, że jest pozwolenie na budowę. Zaznaczył, że nie ma środków 

finansowych.            

 Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu  

powiedział, że zastanawia się nad jedną kwestią, czy formalne rozpoczęcie inwestycji 

nie zablokuje nas w ubieganiu się o środki z innych źródeł, że będzie to już jakby 

realizowana inwestycja. Czy nie będziemy zablokowani z możliwości dofinansowania 

z budowy obiektów sportowych?         

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu uważa, że w każdym 

momencie możemy zrezygnować z pierwszej koncepcji i wycofać pozwolenie  

na budowę, jeżeli stwierdzimy, że są inne możliwości rozbudowy. To jest w każdym 

chwili wg pana starosty możliwe. Udzielił głosu panu wicestaroście, a następnie 

radnemu Łebkowi.          

 Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zapytał, z kiedy jest 

kosztorys. Poprosił, żeby pan dyrektor powiedział coś więcej o łączniku, skąd aż taka 

kwota, bo za taką kwotę były zbudowane warsztaty budowlane, więc jest wysoka  

jak na łącznik, ale może jest tam coś, co tyle będzie kosztowało. Przychylił się  

do tego, czym pan dyrektor zakończył swoje pismo, żeby tak jak w przypadku ZS nr 1 

zrobić projekt sali sportowej, ale żeby projekt nazwać tak, jak tam został nazwany: 

budowa sali czy hali widowiskowo-sportowej wraz z łącznikiem i złożyć wniosek  

do programu Sportowa Polska, starać się o dofinansowanie tak, jak to udało się  

w przypadku ZS nr 1, wtedy będzie to na pewno niższe obciążenie dla budżetu 

powiatu. Dodał, że wiemy, że baza sportowa u pana dyrektora ze względu na ilość 

uczniów i stan tej bazy wymaga na pewno przyjrzenia się, rozbudowy i rozwoju.  

 Pan Andrzej Łebek – członek Zarządu patrząc na pismo, które złożył pan 

dyrektor do Zarządu, jeśli chodzi o wyrażenie zgody na rozpoczęcie realizacji tego 

zadania to nie widzi takiej możliwości w tej chwili nawet rozpoczęcia patrząc  
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na upływający termin pozwolenia na budowę, czyli 15.12.br,. W tej chwili powiatu  

nie stać na to, bo nie ma tych środków, ale wiemy jak to jest ograniczone terminowo, 

jeżeli chodzi o Prawo zamówień publicznych. To już zamyka rozpoczęcie, gdyby były 

nawet środki finansowe i można byłoby to realizować. Podkreślił, że pan dyrektor 

wspomniał, czy  to zadanie, gdyby doszło do realizacji nie będzie blokować środków 

zewnętrznych na bazę sportową. Wyjaśnił, że ten projekt nie obejmuje żadnego 

obiektu sportowego, o którym mówił pan wicestarosta. Wtedy i tak trzeba byłoby 

opracować nowy program rozwoju infrastruktury sportowej i wówczas to zadanie 

można byłoby umieścić w środkach pomocowych, które będą się ukazywały. Wydaje 

mu się, że nie ma możliwości rozpoczęcia tej inwestycji.       

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zgodził się z radnym 

Łebkiem. Poprosił pan dyrektora o odpowiedź na pytania zadane przez pana 

wicestarostę.           

 Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu  

poinformował, że projekt powstał bodajże 4 lata temu, prace które są tam 

przewidziane są przedstawione zgodnie z obowiązującymi normami budowlanymi  

i o tym, co rzutuje na tą cenę już wspominał, że infrastruktura, na której  

jest planowany obiekt, czyli przełożenie wszystkich mediów. Podstawowym ciężarem 

finansowym jest zabezpieczenie fundamentów istniejącego głównego budynku 

szkoły, ponieważ koncepcja przewidywała rozbudowę szkoły o łącznik to I etap,  

II etap to sala gimnastyczna, a III etap to był obiekt od frontu zaznaczając, że taką 

wizualizację swego czasu też przedstawiał na Zarządzie i na Radzie Powiatu 

również.             

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

naczelnikowi.           

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji podkreślił, że dla niego najistotniejszą rzeczą jest to, czego nie możemy 

zrealizować w placówce od w zasadzie 50 lat i to jest chyba najgorsza wizualna 

strona, jeżeli chodzi o warunki funkcjonowania placówki, a szkoda, a mianowicie 

pozwolić młodzieży, pracownikom „suchą stopą” przemieszczać się między 

budynkami. Koncepcje pana dyrektora były wielokrotnie omawiane i prezentowane  

i nie jesteśmy w stanie w tej chwili takich działań podejmować nawet  

przy  dofinansowaniu zewnętrznym przepraszając, że pozwala sobie na taką ocenę, 

ale trzeba być realistą. Dodał, że wydaje mu się, że budowa łącznika - oczywiście  
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nie w tym kosztorysie i tu zgodził się z panem wicestarostą, z tymi założeniami 

perspektywicznymi maksymalnymi jest chyba jedną z istotniejszych,  

czyli zabezpieczenie tych podstawowych warunków, przemieszczania się młodzieży  

i pracowników między tymi obiektami. Podjęcie takich działań tylko przy założeniu 

takim, żeby budowa łącznika nie kolidowała, albo nie blokowała ewentualnych 

przyszłych działań inwestycyjnych na tym terenie będącym w dyspozycji 

zarządzającego dyrektora ZS nr 2.         

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Łebkowi.             

 Pan  Andrzej Łebek – członek Zarządu zapytał, czy infrastruktura, która tam 

się znajduje będzie kolidować z nowymi projektami dotyczącymi budowy 

infrastruktury sportowej w związku z budową łącznika.      

 Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że w tym projekcie łącznika jest ujęta całkowita budowa infrastruktury, 

stąd ten koszt, żeby odsłonić teren pod budowę hali sportowej, pod budowę tego 

obiektu przy ul. Traugutta, czyli etap I jest kosztowny i pracochłonny, ale odsłania ten 

teren, udostępnia pod budowę hali, pod budowę pozostałej części obiektu. Łącznik 

jest niezbędny. Dodał, że ma świadomość w jakim otoczeniu funkcjonujemy.   

 Pan  Andrzej Łebek – członek Zarządu zapytał ponownie, czy infrastruktura 

głównie koliduje z łącznikiem, czy również będzie dotyczyć nowych zadań 

inwestycyjnych w przyszłości, nowych obiektów.      

 Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że koliduje z przyszłymi zadaniami inwestycyjnymi, natomiast łącznik 

jest elementem wewnętrznym przyszłych obiektów, czyli wymaga podpiwniczenia  

w związku z tym taki też projekt był robiony, żeby pod halą sportową było 

podpiwniczenie i te wszystkie elementy były uwzględniane do przenoszenia  

przy kolejnych inwestycjach.          

 Pan  Andrzej Łebek – członek Zarządu powiedział, że wybudowanie 

łącznika, wartość kosztorysowa prawie 700 tys. zł to są wartości, które wydaje mu się 

zostały określone na etapie przygotowania projektu i w momencie uzyskania 

pozwolenia, czyli w 2017 r. Zapytał, czy taki łącznik - połączenie szkoły z warsztatami 

nie można by wykonać w innej formie, np. tunelu wykonanego z tworzywa 

sztucznego, czy z innych materiałów, żeby te koszty były mniejsze. Dodał, że nie wie, 

co pan dyrektor przewidział w tym łączniku – czy sam łącznik, czy oprócz tego będą 
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jakieś inne pomieszczenia typu sale lekcyjne? Może nad tym trzeba się zastanowić, 

żeby przystąpić do programu rozwoju pozostałej infrastruktury sportowej szkoły.  

 Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że wybudowanie rodzaju namiotu z folii, z pleksi to odpada dlatego,  

że tutaj decydują względy przeciwpożarowe dodając, że te koncepcje już też 

rozważał. Natomiast w takim obiektach typu szkoła jest to niemożliwe. Wchodzimy  

w pewne szczegóły budowy projektu, które np. narzucają długość drogi pożarowej,  

a w związku z tym odpowiednie stworzenie kurtyn przeciwpożarowych.  

To są elementy, które wchodzą i podnoszą koszty tego typu inwestycji w obiektach 

publicznych.            

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

wicestaroście.            

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że pamięta jak 

był pierwszy raz u pana dyrektora w placówce 2 lata temu i pan dyrektor pokazywał 

wizualizację tej koncepcji.  Zapytał o salę gimnastyczną, bo pamięta, że na 

wizualizacji ta sala była - czy ona jest bardziej skonkretyzowana, czy ma jakieś 

parametry, wymiary? Być może trzeba by pójść w tą stronę, żeby zaplanować 

pieniądze na przygotowanie projektu. W jaki sposób pan dyrektor jest do tego 

przygotowany?            

 Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

odnośnie ubiegania się o dofinansowanie przekazał, że jest zarządzenie,  

które wymusza minimalne wymiary hali. Te minimalne wymiary hali sportowej,  

która jest objęta dofinansowaniem z projektu ministerialnego są możliwe  

do osiągnięcia w tym rejonie. Zaznaczył, że nie rozpoczął żadnych innych planów,  

bo to się wiąże z kosztami. Dwukrotnie miał wpisywane kwoty na projekt do budżetu  

i w kolejnych latach te środki zostały zdejmowane z budżetu decyzją pana skarbnika, 

w związku z tym żaden projekt uszczegóławiający, ani żadne działania  

w tym kierunku nie poszły. Przyznał rację, że jeśli mamy się ubiegać  

o dofinansowanie i uzyskać jakiekolwiek środki to konieczny jest projekt.  

Nie ma postępu, jeśli chodzi o obiekt sportowy.     

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zwrócił się z pytaniem  

do pana skarbnika, czy z przetargów zostaną jeszcze jakieś pieniądze, żeby z tego 

wydać na projekt i przymierzyć się do złożenia wniosku do Sportowej Polski?   
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zauważył, że pana 

skarbnika nie ma w tej chwili.   

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy pan dyrektor 

ma rozeznanie ile mógłby kosztować projekt o tych parametrach, które pan dyrektor 

może wpisać u siebie w teren.   

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że może to rozeznać wysyłając oferty dlatego, że rynek jest 

dynamiczny i to co było aktualne 3 lata temu teraz może okazać się, że obowiązują 

inne ceny.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał ile kosztował 

gotowy projekt ZS nr 1.          

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że nie pamięta, ale wydaje mu się, że około 50 tys. zł, ale nie jest pewien.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że sprawdzi i za chwilę przekaże informację.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wracając do tematu 

łącznika zapytał, czy podpiwniczenie, które jest tam zaprojektowane jest niezbędne 

do funkcjonowania, bo z tym wiążą się wszystkie media, które trzeba przełożyć  

i które są w ziemi. Fundamenty są tam zrobione, o ile się nie myli.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że nie ma fundamentów. Dodał, że została opracowana pewna 

koncepcja, w rozmowach zostały sprecyzowane pewne oczekiwania jak miałaby 

inwestycja wyglądać i architekt wykonał swoją pracę, a pod to poszły wyceny. 

Natomiast trzeba by się teraz zastanowić, jeśli nie w takiej wersji to w jakiej?  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że rozumie, ale w tej chwili patrząc na budżet powiatu wykonanie tej inwestycji  

o takich wartościach w przyszłym roku jest raczej niemożliwe i też skłaniałby się  

na opracowanie projektu i uwzględnienia tego łącznika wraz z budową sali 

gimnastycznej. Pan skarbnik jest w tej chwili na spotkaniu z dyrektorami placówek 

oświatowych.           

 Pan Andrzej Łebek – członek Zarządu powiedział, że nasunęła mu się taka 

myśl, ponieważ mówimy o przygotowaniu projektów na przyszłą salę gimnastyczną 

czy na infrastrukturę sportową, rozpoczęcie wszystkich prac projektowych,  

czy innych to w pierwszej kolejności powinniśmy przygotować teren, czyli przełożyć 
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całą infrastrukturę podziemną. Dlatego, że projektowanie nowych obiektów trzeba 

nawiązać w planie zagospodarowania terenu działki do tych już przełożonych,  

czy zmienionych przebiegów poszczególnej infrastruktury  

czy to wodnokanalizacyjnej, czy burzowej, czy energetycznej. Podkreślił,  

że w pierwszej kolejności powinniśmy to uwzględnić i jeśli to zrobimy dopiero 

przystąpić do pozostałych prac. Zrobić pełną inwentaryzację tych urządzeń, 

skalkulować gdzie to należy przenieść, w jaki sposób i to najpierw wykonać i dopiero 

dostosować pozostałe obiekty. Dodał, że to w pierwszej kolejności powinno być 

zrobione, a później sukcesywnie, jeśli pozwolą na to środki, o których mówił pan 

wicestarosta o projekcie sali gimnastycznej, czy  innych zadaniach, to rozwiązywać.  

 Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że to jest zrobione, w tym I etapie te działania są wymienione. 

Pan Andrzej Łebek – członek Zarządu powiedział, że nie jest to przełożone. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że przełożone nie jest, ale projektowo tak.     

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył,  

że inwentaryzacja została zrobiona dlatego pytał się o to, bo to jest związane  

z podpiwniczeniem i jak gdyby było uwzględnione w koncepcji, o której mówił pan 

dyrektor. Inwentaryzacja została zrobiona i z tym podpiwniczeniem kłóciło się, było 

przeszkodą, dlatego jest zaprojektowane przeniesienie. Zapytał, czy jakby 

zrezygnować z podpiwniczenia to czy jest wtedy konieczność przenoszenia 

wszystkich mediów, które tam są?       

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że myśli,  

że wtedy byłaby to całość: hala, media i łącznik i gdyby to wszystko razem zebrać  

i złożyć do Sportowej Polski, bo wiadomo, że hala bez mediów nie może 

funkcjonować, to można by się wtedy starać o maksymalne dofinansowanie w kwocie 

3 mln zł.   

Pan Andrzej Łebek – członek Zarządu podkreślił, że nie wie czy przebudowa 

infrastruktury podziemnej będą to koszty kwalifikowane, bo jakby było tylko włączenie 

w istniejącą, a tu będzie też pokazana przebudowa i czy ona będzie wchodzić jako 

koszty kwalifikowalne.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że musimy  

to sprawdzić.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu chodzi o to,  

o co zapytał pan radny Łebek odnośnie przełożenia mediów jako I etap. Jaki to jest 

koszt?  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że należałoby przeanalizować całą dokumentację finansową  

tej inwestycji i powyciągać elementy kosztorysowe poszczególnych zadań. Nie jest  

w stanie tego wiarygodnie policzyć, tych pozycji finansowych poszczególnych zadań 

jest sporo.  

Pan Andrzej Łebek – członek Zarządu zapytał czy pan dyrektor nie ma 

żadnego przedmiaru robót.   

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że jest. 

Pan Andrzej Łebek – członek Zarządu czyli na podstawie tego przedmiaru 

robót, jeśli został właściwie skalkulowany można zrobić kosztorys inwestorki przy 

aktualnych cenach, które obowiązują. To nie jest trudne do wykonania w tej chwili, 

jeśli pan dyrektor posiada pełną inwentaryzację, przedmiary dla poszczególnych 

mediów wodnokanalizacyjnych, elektrycznych czy burzowych to łatwo to wyliczyć  

z tym, że trzeba byłoby to przekazać odpowiedniej osobie i w krótkim czasie określić 

jeśli chodzi o kwestie przebudowy.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że zgadza się.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

naczelnikowi.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji przekazał, że wstępna informacja z ZS nr 1 wykonanie projektu to 

wartość około 60 tys. zł wraz z załącznikiem.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu 

radnemu Dybce. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że poparłby wniosek pana 

wicestarosty, żeby przygotować projekt na nową salę wraz z łącznikiem. Spróbujemy 

pójść w tą stronę, żeby pozyskać jak największe dofinansowanie. Teraz 

zabezpieczyć częściowo chociaż środki na prace projektowe, na zakup projektu hali, 

czy dostosowanie, adaptacji jakiejś istniejącego projektu hali na nasze warunki.  
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Nic nie da odwlekanie w czasie, przyspieszmy działania i zróbmy to teraz,  

co uzasadnił. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że miał 

inną koncepcję, ale radny Dybka w pewnym sensie ma rację, że może trzeba byłoby 

odpuścić sobie w dotychczasowej wersji budowę łącznika całkowicie i od nowa 

zaprojektować, przeznaczyć środki na budowę sali gimnastycznej wraz z łącznikiem. 

Jest tylko kwestia ceny, czy te 60 tys. zł -70 tys. zł wystarczy.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji przekazał, że ma potwierdzeniem, że 60 tys. zł to jest wartość faktyczna.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że nie wie, 

czy 60 tys. zł wystarczy. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaproponował 

pozostawienie sprawy w toku, rozeznać temat i na kolejnym posiedzeniu wrócić do 

tematu.  

Pan Andrzej Łebek – członek Zarządu podkreślił, że myśli, że to co mówił 

wcześniej, czyli dostosowanie lokalizacji poszczególnych mediów to trzeba wykonać 

jeszcze przed zleceniem projektu, ponieważ w planie zagospodarowania działki 

muszą być te media już wskazane. Później, żebyśmy nie stanęli przed faktem,  

że mamy problem z uzyskaniem pozwolenia i później na etapie realizacji zadania 

musimy zmieniać plan zagospodarowania, bo to jest bardzo ważne przy pozwoleniu 

na budowę i o tym należy pamiętać. Plan zagospodarowania działki to jest podstawa 

do projektowania nowych obiektów. Mówi o tym obiekcie, o którym wspomniał pan 

wicestarosta i radny Dybka, bo faktycznie można pozyskiwać jakieś środki i też jest 

za tym, żeby to realizować. Nad tym trzeba się też zastanowić w jaki sposób  

to rozwiązać.           

 Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

rozumie takie podejście i było bardzo dobrze gdyby się udało kompleksowo podejść 

do tematu i zaprojektować całość i w ten sposób realizować czas pokazuje,  

że rozkładanie tego nie przynosi efektu.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił, że taka 

koncepcja, o której mówił pan wicestarosta i radny Łebek jest słuszna, czyli żeby 

rozważyć i przeanalizować co jest najbardziej w tej chwili potrzebne i należałoby 

jakieś krok zrobić, sprawę zostawiamy w toku z zaleceniem aby Dyrektor Zespołu 

Szkół Nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu rozważył i przeanalizował możliwości, które 
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były wskazane na posiedzeniu Zarządu Powiatu i przedstawił na kolejnym 

posiedzeniu Zarządu. Zapytał, czy są inne pomysły. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, żeby pan 

dyrektor zrobił rozeznanie, jeśli chodzi o cenę projektów sali.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji przekazał, że gotowy projekt sali w ZS nr 1 kosztował około 24 tys. zł.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu koncepcja 

zakończenia jest taka, że sprawa jest w toku, pan dyrektor ma rozeznać możliwości  

i przedstawić na kolejnym Zarządzie w dn. 16.11. tak, że w tym dniu będzie 

analizowany budżet i możemy z jakiejś pozycji wziąć 60 tys. zł czy 70 tys. zł  

z przeznaczeniem na projekt.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jeśli 

będziemy składać do Sportowej Polski to myśli, że w przyszłym roku i tak będzie 

trudno złożyć, bo nabór jest do kwietnia, więc zrobienie projektu i uzyskanie 

pozwolenia na budowę pewnie będzie trudne, a bez pozwolenia ten projekt 

przepada.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że przyszły 

rok to jest sama propozycja projektowa.   

 

W zdalnym posiedzeniu nie biorą udziału Pan Jakub Judziński  

oraz Pan Łukasz Dybka. Zarząd Powiatu obraduje w składzie 3 osobowym.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że tak 

przygotowanie dokumentacji i wniosku do Sportowej Polski, i od razu w 2022 r. 

złożenie.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił,  

że idziemy w tym kierunku.  

Pan Andrzej Łebek – członek Zarządu powiedział, że projekt trochę potrwa, 

na 2022 r. można o tym myśleć.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił,  

że tam nie ma innej możliwości, żeby zastosować gotowy projekt ze względu  

na uwarunkowania całej działki. Ponadto sprawdzili czy jest w ogóle w planie 

przestrzennego zagospodarowania możliwość pobudowania tej sali ze względu  
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na zapisy w planie przestrzennego zagospodarowania gminy Wieluń dotyczące  

tzw. powierzchni czynnej biologicznie. Po zasięgnięciu informacji przez pana 

dyrektora wynika, że jest taka możliwość, ale tylko projekt indywidualny, nie może 

być gotowego projektu. Zarządził głosowanie, że pan dyrektor ma przeanalizować  

możliwości, o których była mowa i przedstawić na kolejnym posiedzeniu. Jeżeli pan 

dyrektor nie zdąży, to będzie kolejny Zarząd. Zaznaczył, że Zarząd będzie widział,  

co się będzie działo w przyszłym roku, czy będzie jakaś nadwyżka i wówczas  

z tej kwoty też przeznaczą środki na projekt sali gimnastycznej.   

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że postara się być gotowym.     

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął decyzję  

o pozostawieniu sprawy w toku z zaleceniem, aby Dyrektor Zespołu Szkół Nr 2  

im. Jana Długosza w Wieluniu rozważył i przeanalizował możliwości, które były 

wskazane na LXXVI posiedzeniu Zarządu Powiatu i przedstawił na kolejnym 

posiedzeniu Zarządu (głosowało 3 członków Zarządu).    

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

W zdalnym posiedzeniu Zarządu bierze udział Pan Łukasz Dybka – członek 

Zarządu. Zarząd Powiatu obraduje w składzie 4 osobowym.  

Pkt 20  

Rozpatrzenie wniosków dyrektorów szkół, dla których organem prowadzącym 

jest powiat wieluński, o wyrażenie zgody na zabezpieczenie środków  

w budżecie powiatu wieluńskiego w 2020 r. w związku ze złożeniem wniosku 

przez powiat wieluński w ramach rządowego programu „Aktywna tablica”.  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu omówił 

przedmiotową sprawę. Udzielił głosu radnemu Łebkowi. 

Pan Andrzej Łebek - członek Zarządu zapytał, czy ma rozumieć,  

że to zostanie zrealizowane w roku bieżącym, czyli zakup. Zaznaczył, że dyrektorzy 

różnie wyszacowali wartość sprzętu.        

 Pan Sławomir Kaftan - skarbnik powiatu odpowiedział, że to jest na 2020 r.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji wskazał, że ceny są uzależnione od oprogramowania użytkowego  
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przy realizowanych zadaniach z uczniami. To samo dotyczy tablic bądź monitorów 

interaktywnych.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że w Zespole 

Szkół Specjalnych tablica potrzebuje prowadnic, żeby można ją było dostosować  

do wzrostu dziecka, czy do niepełnosprawności, więc te rzeczy się na pewno różnią.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził głosowanie.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył wnioski dyrektorów szkół, dla których organem prowadzącym jest powiat 

wieluński, o wyrażenie zgody na zabezpieczenie środków w budżecie powiatu 

wieluńskiego w 2020 r. w związku ze złożeniem wniosku przez powiat wieluński  

w ramach rządowego programu „Aktywna tablica” (głosowało 4 członków Zarządu).    

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

Pkt 21 

Przyjęcie projektu porozumienia z Gminą Wieluń dotyczącego transportu  

i opieki w czasie przewozu niepełnosprawnych uczniów zamieszkałych  

na terenie Gminy Wieluń do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach oraz z Ośrodka do miejsca zamieszkania. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi 

do treści porozumienia. Nikt nie zgłosił uwag. Zarządził głosowanie.  

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął projekt 

porozumienia z Gminą Wieluń dotyczącego transportu i opieki w czasie przewozu 

niepełnosprawnych uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Wieluń do Specjalnego 

Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach oraz z Ośrodka do miejsca 

zamieszkania (głosowało 4 członków Zarządu).    

Pkt 22 

Zapoznanie z odpowiedzią PGW Wody Polskie Zarząd Zlewni z Sieradza  

na wniosek Pana Andrzeja Łebka - członka Zarządu Powiatu w Wieluniu z LXXI 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 16.09.2020 r. 

        

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że Zarząd 

zapoznał się z informacją.   
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Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z odpowiedzią PGW Wody Polskie 

Zarząd Zlewni z Sieradza na wniosek Pana Andrzeja Łebka - członka Zarządu 

Powiatu w Wieluniu z LXXI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 

16.09.2020 r. 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Pkt 23 

Wydanie postanowienia Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii 

dotyczącej projektu pn.: „Budowa ul. Agrestowej w Wieluniu” na wniosek 

Burmistrza Wielunia z dnia 26.10.2020 r.  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są uwagi. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie w sprawie wydania 

postanowienia pozytywnie opiniującego projekt Budowy ul. Agrestowej w Wieluniu.  

           

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) wydał 

postanowienie pozytywnie opiniujące projekt pn.: „Budowa ul. Agrestowej  

w Wieluniu” na wniosek Burmistrza Wielunia z dnia 26.10.2020 r. (głosowało  

4 członków Zarządu).    

Postanowienie w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

Pkt 24 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Udzielił głosu panu skarbnikowi.  

Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu omówił projekt przedmiotowej 

uchwały.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził głosowanie 

w sprawie podjęcia uchwały.  

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 450/20 w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 4 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 450/20 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.   
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Pkt 25 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

            

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Udzielił głosu panu skarbnikowi.  

Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu omówił projekt przedmiotowej 

uchwały.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził głosowanie 

w sprawie podjęcia uchwały.          

     

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 451/20 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 4 członków 

Zarządu).           

 Uchwała Nr 451/20 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

W zdalnym posiedzeniu Zarządu bierze udział Pan Jakub Jurdziński - członek 

Zarządu. Zarząd Powiatu obraduje w składzie 5 osobowym.  

     Pkt 26      

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu.  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.            

 Pan Sławomir Kaftan - skarbnik powiatu proponuje się zwiększyć kwotę 

dochodów o 25 tys. zł, zarazem dokonuje się zmian polegających na zwiększeniu 

wydatków budżetu powiatu o 25 tys. zł i dokonuje się zmian w załączniku 

inwestycyjnym polegających na tym, że jest ujęta ww. kwota  

25 tys. zł oraz zmniejsza się wydatki inwestycyjne na zadaniu „Wyposażenie  

wraz z montażem  hali sportowo-widowiskowej przy Zespole Szkół nr 1 w Wieluniu”  

o wartość 120 tys. zł, a wprowadzamy nowe zadanie „Zakup samochodu 

dostawczego dla Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu”. Taka jest nazwa tego nowego 

zadania.    
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Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu wobec braku pytań, 

zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. Zamknął punkt 26.   

            

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 452/20 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu).    

Uchwała Nr 452/20 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

W zdalnym posiedzeniu Zarządu nie bierze udziału Pan Jakub Jurdziński – 

członek Zarządu. Zarząd Powiatu obraduje w składzie 4 osobowym.  

Pkt 27 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2020-2030.  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Udzielił głosu panu skarbnikowi.  

Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu omówił projekt przedmiotowej 

uchwały.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził głosowanie 

w sprawie podjęcia uchwały.   

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 453/20 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 

2020-2030 (głosowało 4 członków Zarządu).    

Uchwała nr 453/20 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

Pkt 28 i 29 

Sprawy bieżące. 

                     Wolne wnioski. 

 

Na LXXVI posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu sprawy bieżące nie były 

omawiane, wolne wnioski nie zostały zgłoszone.     
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Pkt 30 

Zamknięcie LXXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

    

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął LXXVI posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu, dziękując wszystkim za udział w posiedzeniu Zarządu. 

 

 Protokołowała: 

 

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 

 

 

 


